
Zápisnica z24.zasadnutia MsZ, konaného dña 30.09.2021

Prítomní - poslanci MsZ

Milan Biöan, Mgr. Miroslav Psota, Zoltán Szelle, PeterZávodskf, Bc. Vladimír Danko,
lng. Stefan Marczibányi,ZuzanaGauliederová, lng. Milan Zeleñák, PeterTomiö, Mgr.
János Marsall, Mgr. László Biró, lng. Augustín Popluhár, PhDr. Marta Vajdová,
PaedDr. Peter Öernf, PhD., Fridrich Psota, MUDr. Ervin Chomöa

Ospravedlnení : Zsolt Takáö, JUDr. Peter Zelinka

Neskorðí príchod nahlásil: Mgr. Juraj Bottka,

Prítomní za MsÚ:

MVDr. Gábor Pallya, Mgr. Zuzana Moroviðová, Ing. Beáta Katonová, Mgr. lvan
Szolga, Eva Vaðáková, Mgr. Daniela Amrichová, Miroslav Grell, Mgr. Adriana
Molnáriová, Mgr. Lívia Geöková, Mgr. Edita Pintérová

Óalei prítomní: Martin Fukas, Ing. Ján Pol'akovsk¡i, Stefan Varga, lng. Miklós
Kocskovics, Mgr. Peter Kolek

Peter Pa5ka

- otvoril 24. zasadnutie MsZ a poZiadal prítomnfch poslancov o prezentáciu :

z celkového poötu 19 poslancov sa prezentovalo 16 poslancov, konötatoval, Ze
zasadnutie MsZ je uznáöaniaschopné
- chcem sa Vám ospravedlnit predloZili sme na rokovanie program zasadnutia, ktonf
nie je stopercentne v súlade s tiim na, öo sme sa uzniesli v minulosti. TotiZto poslanec
MUDr. Chomða navrhol, aby bod lnterpelácie bol ako poslednf bod, bolo to takto
schválené. Na minulom zastupitel'stve ste sa uzniesli, Ze Interpelácie pôjdu dopredu,
ale len na tom danom zasadnutí. Omylom moji kolegovia zaradili lnterpelácie, znovu
na zaöiatok rokovania s tfm, 2e ani ja som si to nev5imol. TakZe musím daf schválit
ten program zasadnutia, ktoni bol zverejnenf na úradnejtabuli.

PROGRAM:
1. Otvorenie
2. Volba návrhovej komisie
3. lnterpelácie poslancov
4. Kontrola plnenia uznesení
5. Analyza hospodárenia s rozpoötouimi prostriedkami a majetkom mesta za

l. polrok2O2l
6. Z¡adost o spolufinancovanie projektu v rámci Vyzvy na predkladanie

Ziadosti o nenávratn¡i finanðn! príspevok na podporu udrZatel'nosti
a odolnosti kultúrnych inðtitúcií v súvislosti s pandémiou COVID-19

7. Návrh na udelenie ocenenia ,,Cena mesta Galanta"
8. Návrh na udelenie ocenenia "Sportovec roka mesta Galanta"
9. Návrh na ll. úpravu rozpoötu TsMG a V. úpravu rozpoötu mesta Galanta

a uidavky na znovuspustenie a prevádzku TC Galandia
10. Ziadosf o predlZenie nájmu k NP na ul. Hlavná 946 v Galante v správe spol.

Bysprav s r.o. Galanta
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l l.Ziadost'o predlZenie nájmu k NP na ul. Hlavná 945 v správe spol. Bysprav
s r.o. Galanta

12.Návrh podmienok na vyhlásenie obchodnej verejnej súfaZe na nebytovii
priestor Vajanského 909

13.Operaönf plán zimnej (ñräby MK, chodníkov a VP na zimné obdobie
202112022

14. Návrh na schválenie ölena Dozornej rady spoloönosti GALANDIA,
spol. s r.o.

15. Správa o rnisledku kontrol ÚHK
16.PIán kontrolnej öinnosti hlavného kontrolóra na ll. polrok2O2l
17. Pripomienky a podnety súvisiace s öinnosfou samosprávy
18.Záver

- sú k takto predloZenému návrhu programu pripomienky, resp. pozmeñujúce
návrhy

Zollân Szelle

- navrhol Bod ö.3 zaradit aLza Bod ð. 17

Peter

- poprosím, hlasujte za pozmeñujúci návrh pána poslanca Szelleho

Hlasovanie: Z celkového poðtu poslancov: 19
Prítomní: 16
Za: 8
Proti: 1

Zdräalo sa: 0
Nehlasovalo: 7

- konötatujem, 2e pozmeñujúci návrh nebol schválenf
- prosím hlasujte o pôvodnom znení programu

Hlasovanie: Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 16
Za: I
Proti: 5
Zdråalo sa: 2
Nehlasovalo: 0

konötatujem, 2e program dneöného zasadnutia bol schválenii
predkladám návrh nazloäenie návrhovej komisie : PaedDr. Peter Õernf
PhD., lng. Augustín Popluhár, Peter Závodskf

prosím hlasujte o zloåeni návrhovej komisie

Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 16
Za: 13

Hlasovanie:
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Proti: 0
ZdrZalo sa: 2
Nehlasovalo: 1

- konötatujem, Ze návrhová komisia bola schválená

- v súlade s rokovacím poriadkom predkladám návrh na overovatelov zápisnice,

a to : PhDr. Marta Vajdová, Mgr. János Marsall
- prosím hlasujte

Hlasovanie: Z celkového poötu poslancov: 19
Prítomní: 16
Za: 12
Proti: 0
Zdråalo sa: 2
Nehlasovalo: 2

konðtatujem, 2e overovatelia zápisnice boli schválení

funkciu skrutátorov vykonávajú: Alena Deáková, Priska Viczénová

zapisovatelkou je: Alena Deáková

Bod ð.3 - ie ooslancov
Peter Závodskf

1. Pomoc pre lokálnych podnikatel'ov na rok 2021 nebola pripravená. Pracuje na tomto
MsÚ Galanta, ak nie, tak to zaradím na rokovanie finanönej komisie. Ak má mesto
materiál pripravenf tak to prejdeme na najbliZ5ej finanönej komisii.

2. Budova na ulici Safárikovej (bfvalli Dali ðport) je v katastrofálnom stave, je ökaredá,
Spinavá, parkovisko je v zlom stave. Koná mesto v tomto smere s majitel'om budovy?
Aki je aktuálny stav?

3. KolobeZky Bold - poäiadal prednostu MsÚ zvolat rokovanie komisie verejného
poriadku a mestskej polície, nakolko sa komplikuje situácia pouZívania tfchto
kolobeZiek. Zároveñ apeloval na rodiöov maloletfch detí, ktoré kolobeZky pouZívajú,
aby si preöítali prevádzkovii poriadok. Nie je jednoduché nájsf kontakt na
prevádzkovatela kolobeZiek. Od prevádzkovatel'a by sme mali zabezpeöit zoznam
kontaktnfch adresn¡ich miest na osoby, ktoré nám pomôZu vzniknuté problémy rieöif
vo vztahu k bezpeönosti na5ich oböanov, ochrany majetku a pod.

PhDr. Marta Vajdová

Preöítala interpelácie JUDr. Zelinku, ktorli sa dneðného zasadnutia nemoholzúöastnit:

1. Poåiadavka na osadenie smetného koËa na sídl. Sever medzi materskou ðkôlkou
a Tavernou.
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2. Olázka - sú vðetky zmluvy spol. Bysprav s r.o. a spol. Galandie s r.o. transparentne
zverejnené na internete? Ak áno kde, ak nie preöo?

3. V akom stave je projekt vysádzania stromov pre novonaroden¡ich? Õo sa v tomto
spravilo odkedy je prijaté uznesenie a kedy sa to spustí?

3. Z öoho budeme financovaf odkúpenie nájomnfch bytov?

4. Z akého dôvodu sa nie tak öasto ako v meste prefarbujú priechody pre chodcov na
sídl. Sever?

5. Opravit kanalizaön¡i poklop pri garáåach oproti prevádzke Nyírfa - neodteká voda.

lnterpelácie PhDr. Marty Vajdovej:

1. Otázka - kedy bude nainötalovanii kamerovii systém na ulici Hodskej smerom na
nemocnicu, nemocnica - noqf cintorín, cintorín v Hodoch, Hody, Javorinka Nebojsa?
V Hodoch sú súkromní podnikatelia ochotní investovaf do kamerového systému, ak
sa to dá, potrebujeme vedief, aby to bolo v súlade so zákonom.

2. Ako pokraöuje komunikácia so SPF ðo sa tiika roz5írenia cintorína v Hodoch?

PaedDr. Peter Õernf, PhD.

1. Podporujem to öom hovoril p. Závodskf.

2. Poíiadavka na osvetlenie parkoviska pred budovou ZS na sídl. Sever.

3. PoZiadavka na mestskú políciu - rieðif oböanov formou upozornenia, pokuty, ktorí
zneöistujú smetné stanoviðte pri parkovisku ZS.

lng. Milan Zeleñák

1. Oprava kaplnky v Nebojsi - d'alej rokovaf s cirkvou.

2. Passport zelene v Nebojsi - TsMG nekosia v5etky mestské plochy.

Zuzana Gauliederová

1. lnterpelácia na Statutára mesta - naposledy Vás Ziadam avyzyvam, aby ste
reöpektovali zákon a vykonali nápravu svojho nezákonného konania odobratie
osobného príplatku riaditelovi MsKS Mgr. Petrovi Kolekovia tento osobnyi príplatok mu
v ustanovenej u.i5ke opätovne priznal. Váð postup nebol v súlade so zákonom.

Mgr. Miroslav Psota

1. Dña 27.09.2021 sa na poslancov MsZ a primátora mesta obrátili zástupcovia OZ
Footballandia so Ziadosfou o prenájom Sportovej haly. Otázka na p. riaditel'a Vargu
ako sa dá vyhovief tejto Ziadosti? Obrátil sa na poslancov s poZiadavkou umoZnif
lng. Drozdovi vystúpit ako ðtatutárovitohto OZ.

Stefan Varga

- e-mail od p. Drozda som nedostal, len mi z jeho strany bolo povedané, Ze sa
to bude na MsZ prejednávaf
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vysvetlil, ako sú nastavené uröité pravidlá pre öportové kluby a pre oböanov
mesta t.j. tréningové hodiny pre Sportové kluby a volné hodiny, ktoré si SSZ
prevádzkuje za úé,elom komerðného príjmu. Vymedzili sme p. Drozdovi 3
tréningové dni. SnaZíme sa vyhoviet vðetkiim záujemcom.

Peter Paõka

- klub má viac ako 100 detí, z e-mailu som pochopil, Ze ten priestor je zatial
nedostatoðnf

Peter Závodskf

- nepovaZujem za ðtastné a nepáöi sa mi, ak zamestnanec MsÚ p. Drozd
nevyuZije komplexnú prípravu MsZ na úrade a poöle Ziadosf poslancom
a primátorovi 48 hodín pred zasadnutím MsZ. Máme platné VZN, ak ho treba
zmenit, tak nech ho úrad pripraví.

Mgr. Miroslav Psota

- faktická - klub má spoplatnené uZívanie SH?

Stefan Varga

vysvetlil - do 17,30hod. je bezplatne po tomto öase majú 1l2hod. spoplatnenú
to je u2 v komerðnom öase. Povedali, Ze sú ochotní túto sumu zaplatil a tak
sme sa aj dohodli.

Milan Biöan

- faktická - nadviazal na p. Závodského a plne s ním súhlasí. Na komisii öportu
táto Ziadosf odprezentovaná nebola, tak ako bola zaslaná e-mailom. Je to pre
mña neprijatetné.

lng. Augustín Popluhár

1. Preöo v Galante nebfva atrakcia cirkus a öi mesto má VZN, ktoré zakazuje
vystupovanie cirkusu?

2. Preöo sa v Galante opravujú len cesty a nie chodníky? Má poZiadavku na
p. prednostu v rozpoöte rozölenif kapitolu oprava komunikácií a zvláöt oprava
chodníkov.

3. Odboöka pri LIDL smer sídl. SNP - vodiöi si skracujú cestu, obchádzajú kruhoui
objazd pri parku. PoZiadal o osadenie dopravnej znaöky.

4. Poätadavka na opravu resp. zveladenie ihriska pre skaterov pri ZS Stefán¡kova.

5. lhrisko ZS Stet¿nikova - beZecká trat hraniöí s pozemkami zâhradkárov nachádza
sa tam pás vzrastlej zelene. Zistif komu tento pozemok patrí, treba to vyöistif.

6. Otázka na stav mestskej polície - öi postaðuje terajðí poöet policajtov nakol'ko sa
Galanta ako mesto rozrastá o nové stavebné obvody.

861



Mgr. Juraj Bottka

1. V akom stave je projektová dokumentácia ohl'adom parkoviska pred BD ö. 997?
Parkovisko je vo velmi zlom technickom stave.

2. Vyznaöif vodorovné znaöenie pre parkovacie miesta na sídl. SNP pred BD ö. 998.

3. Premiestnif smetné nádoby na sídl. SNP (interpelované viackrát) BD ö. 997
umiestnené sú na zelenej ploche.

4. Ako je na tom mesto ohtadom projektov ohtadom MS a ZS t.j. plán obnovy?

5. Finanönézdroje na ihriská od spoloönostiSamsung - ideme stavaf ihriská s umelfm
trávnikom. Lepöia alternatíva je gumoqi povrch, ktoú sa dá vyuZit'aj na iné öporty. Je
treba vybudovaf aj atletickú dráhu.

6. Armáda spásy bezoprávnenia - akf je teraz stav?

Fridrich Psota

1. Kedy sa bude realizovat parkovisko za prevádzkou Nyírfa?

2. Spojovacia komunikácia ul. Zelezniöiarska Hodská bude ukonðená
a sprevádzkovaná do konca tohto roka?

3. V¡istavbou dvoch novfch stavebnfch obvodov v Hodoch vznikla vetká dopravná
premávka medzi nemocnicou a Zelezniönfm priecestím do Hodov. PoZiadal opravit
existujúci chodník, ktoni je v zlom technickom stave, taktieZ komunikácia nie je
odvodnená.

4. Otázka - öí spoloönosf GAWEST plánuje rnistavbu BD pri novej prepojovacej
komunikácii.

5. Na jednosmern¡ich komunikáciách v celom meste obmedzit nichlosf na ,,30".

Peter Paðka

reagoval na vfstavbu BD GAWEST - neevidujeme Ziadnu Ziadost o u.istavbu
BD v súöasnosti medzi stojacim sídliskom a cintorínom. Hl'adáme moZnosti
v¡isadby paröíku v tejto lokalite, mali by tam byt oddychov,ê zóny. MoZno by sa
tam mohol postavif menöíwellnes.

Peter Tomiö

- mám tu okamZitú reakciu majitel'a budovy na ul. Safárikovej p. Bartu5a na
vznesenú interpeláciu p. Petra Závodského - citoval zo zaslanej Sms správy.

1. Obyvatelia BD SNP ö. 995/5 Ziadajú premal'ovaf vodorovné znaöenie parkovacích
miest a vyznaöenie Zltou farbou pre záchranné zloäky.

Mgr. Juraj Bottka

1. Garáåe pri parku - daZd'ová voda neodteká, stojí tam voda. Rieöit priechod pre
chodcov pre uZívatelov garáZí.
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2. Ch¡iba oznaöenie stavenísk na rozostavanych stavbách v meste rieðif
s investorom.

Milan Biõan

1. Prepadnutá komunikácia v Hodoch smer Vel'ká Maöa - öi to mesto rieði?

2. Oprava komunikácie v Hodoch - poZiadavka niekolko rokov.

3. V roku 2014 bola midaná odpoved'na interpeláciu na znovuosadenie spomalovaöa
4ichlosti v Hodoch, doposial'to nebolo zrealizované. Preto obyvatelia predmetnej ulice
Ziadaj(t osadif dopravnú znaöku mestská zóna so zníåením ¡fchlosti na ,,30".

Zuzana Gauliederová

1. Vyzvala ötatutára mesta, aby re5pektoval zákon a vykonal nápravu svojho
nezákonného konania odobratia osobného príplatku riaditel'ovi MsKS Petrovi Kolekovi.
A tento osobn¡i príplatok mu v ustanovenej vfðke opätovne priznal, nakol'ko postup
nebol v súlade so zákonom.

Peter Paëka

- v poslednej dobe vnímam tri podané trestné oznámenia, ktoré sú smerované
na mña a vðade cítim Vás.

Bc. Vladimír Danko

1. Mám poznatky, Ze do mestskfch kontajnerov nosia oböania z okolitfch obcí smeti.

lng. Milan Zeleñák

1. Obrátil sa na náöelníka mestskej polície, öi sa dá rieðit problém, ktorli vzniká na
kriZovatke Obrancov mieru (predajña bicyklov) a to státie osobného motorového
vozidla, ktoré bráni vo vfhl'ade.

Zuzana Gauliederová

- k podaniim trestnfm podaniam - áno podala som na Vás lebo vðetko
ignorujete

Peter Paõka

- Ziadam zamestnancov mesta a mestskfch organizácií, aby v zmysle
rokovacieho poriadku odpovedali na interpelované problémy do 10 pracovniich
dní.

Bodð.4- olnenia uznesení

lng. Juraj Srnka, PhD. - uviedol materiál

- prosím otázky k str. ö. 1, ë,.2, ë.3

PhDr. Marta Vajdová

- str. ö. 2 k Uzneseniu ð. 7OO-212O18, öi od 02.04.2020 niekto z mesta
kontaktoval SPF, v akom stave sú tieto pozemky. Ziadal o aktívnejðí prístup a
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na najbliZöie zastupitelstvo by som poprosila uviest nejakii postup v tomto
smere

lng. Juraj Srnka, PhD.

- kontaktovali sme ich telefonicky, odpoved' sme nedostali. Na d'al5ie
zastupitelstvo dostanete aktuálnu odpoved' k tomuto uzneseniu.

- prosím otázky k str. ö. 3

Peter Závodskf

- k str. ö. 3 Uznesenie ë.732-212018 v plnení odôvodñujete predíZenie plnenia

z dôvodov na strane Ziadatela. Dnes predkladáte návrh na zruðenie dvoch

uznesení, ktoré nastalitieZ na strane Ziadatela.

- navrhujem mestu v súöinnosti s legislatívno-právnou komisiou, aby sa urobil

in5titút zruöenia uznesení, pokial' nebudú do uröitej lehoty splnené z ch'!b na

strane Ziadatel'a rovnako, ak niekto chce zmenif svoju pôvodnú Ziadosf, aby

nám za prípravu dokumentácíe zaplatil.

lng. Juraj Srnka, PhD.

- s Va5im podnetom sa budeme zaoberat, pripravíme materiá1, ktoni bude

následne predloZenii na komisiu legislatívnu právnu

- prosím otázky k strane ö. 3, ö. 4

Peter Závodskf

- ako d'alðí dõkaz uviedol neplnenie Uznesenie ö. 202-Zl2O19 zdôvodov na

strane Ziadatel'a

Milan Biöan

- k Uzneseniu ö. 202-Z,12019 - komunikoval som so Ziadatelom, majú jedinii
problém a to 2e sme im neschválili refundáciu na osvetlenie cintorína v Hodoch

lng. Juraj Srnka

- prosím otâzky k strane ö. 5, ö. 6

Peter Závodskf

- str. ö. 6 k Uzneseniu ö,. 291-Zl2O20 dávam do pozornosti stanovisko hlavného

kontrolóra. V tejto veci dáva do pozornosti, 2e zámenná zmluva bola

uzatvorená napriek tomu, Ze podmienky tejto zmluvy v ukladacej öasti neboli

splnené. Nikto k tomuto nedal Ziadne stanovisko ani vysvetlenie a v tejto chvíli

nemám spätnú väzbu, tiim pádom uznesenie nemôZe byf splnené.Zámenná
zmluva nemala byt podpísaná.
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Ing. Juraj Srnka, PhD.

ðo sa t¡ika tohoto uznesenia, tak uznesenie ako také nebude vypustené zo
sledovania, vyjadrí sa k tomu Mgr. Szolga. Akceptujeme stanovisko hlavného
kontrolóra.

Peter Závodskf

- dávam pozmeñovacínávrh, aby Uznesenie ö. 291-212020 zostalo v sledovaní

s termínom kontroly : jún 2022

Mgr. lvan Szolga

áno zámenná zmluva bola uzavretá s touto spoloönostbu, boli tam nejaké

d'alöie podmienky, ktoré mala splnit, aby doðlo k prebratiu prepojovacej

komunikácie od ul. Hodskej smerom k sídlisku Sever, ktorá sa buduje popritej

druhej línii nouich bytov¡ich domov, a to je podmienené tfm, Ze sa vybuduje

ðkôlka, potraviny a prepojovacia komunikácia medzi líniou a cintorínom.

Odporúðam uznesenie ponechat v sledovaní.

PhDr. Marta Vajdová

- str. 6 k Uzneseniu ö. 267-Z'12020 - je uvedené, 2e na parkovisku bol

namontovanii noqi automat, öo sa stalo so sta4im automatom ,z akého dôvodu

bol vymeneni? Bol reklamovanii?

lng. Juraj Srnka, PhD.,

- bolo to zmluvne zaviazanê, 2e bude namontovanf noui automat, aby bol

kompatibilnii s ostatnfmi dvomi

Eva Vaðáková

- jedná sa parkovacíautomat, ktorli sa nachádzalza OD Mladost. Ten parkovací

automat uZ jednoducho nebolo moZné opravif, doslúZil. V rozpoöte mesta sme

mali na kúpu nového automatu vyölenené finanöné prostriedky.

lng. Juraj Srnka, PhD.

- otátzky k str.7 aZ k str. ö. 13

- upozorñujem na návrhy uznesení, ktoré sú súöastou tohto materiálu

MVDr. Gábor Pallya

- pri kontrole plnenia uznesenísú v materiály v prílohe dané zmluvy a náleZitosti

ohl'adom nájomn¡ich bytov. Nájomné byty sú dosf váZny problém, hlavne

vychádzajúc zo zmluvn¡ich ustanovení podpísanfch, ktoré ukladajú povinnosf

na bedrá mesta uhradif kúpnu cenu do 30 dní od ukonöenía rnistavby, öo pri
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vöetkfch prepoötoch je niekedy maximálne v mesiaci február 2022 a ked'

Mestské zastupitelstvo a Mesto Galanta chce dodrZaf vöetky náleZitosti

verejného obstarávania, ponukového konania atd'. na vzatie úveru, tak si

myslím, Ze toto zastupitelstvo je hraniðné, na ktorom sa môZe o tom rokovaf.

Podl'a mojich prepoötov a zistení, ðo sa tfka vysút'aZenej ceny z roku 2O2O

ceny v stavebníctve iðli hore v priemere 28o/o-32o/o na dodávku jednej stavby
na ktúö. Takäe tfch 5,5 milióna EUR na dokonöenie alebo vyplatenie

nájomn¡ich bytov asi bude podstatne viacej. A kedZe vieme, Ze Státny fond

rozvoja b¡ivania v hraniðnom prípade môZe poskytnúf 80 o/o z vysúfaZenej

ceny. Takåe okolo 2 miliónov EUR bude treba níekde zobraí na vyplatenie

nájomnfch bytov. Dávam to do pozornosti.

Peter Paöka

nie som nadðenf z tohoto vstupu, nie sme teraz pripravení o tomto rokovaf.

Takéto veci by mali prejsf najprv prísluðniimi komisiami.

vyjadrenie primátora: Statny fond rozvoja bfvania nedáva Ziadnu dotáciu.

Dotáciu dáva Ministerstvo dopravy a rnistavby. Dotácia je viazaná na velkost
jednotlivfch bytov, závisí od metrá2e. Pri tej metráZe, ktorú máme my, tzn. do

56 m2 priemerne. Dotácia je vo vf5ke zhruba 35 % a Státny fond rozvoja

bfvania dáva pôZiöku. Dotácia je nenávratná. Ked' splníme podmienky,

dostaneme ju ako nenávratnú dotáciu. Statny fond rozvoja bfvania dáva
pôZiöky, ktoré sú úroðené pre také regióny, kde patrí Galanta 1%. Naðe

financovanie je úplne inde, ako ste hovorili a zhruba prepoöty hovoria o tom,

Ze dotácia teda kofinancovanie mesta mimo t¡ichto dvoch zdrojov by malo byf
niekde na úrovni 400.000 EUR. Chystáme sa na jednanie aj s úradom pre

verejné obstarávanie, aby sme dostali naozE presné dáta, ako máme
postupovaf. Rokoval som o tiichto veciach s viacenimi primátormi starostamis
viacerymi ötátnymi inðtitúciami. Do úrovne nárastu o 15 o/o, by sme sa zatial
mali zmestif podl'a vðetkfch oöakávaní predpokladov a informácií, ktonim

disponujeme prepoöet teda naqi5enie o 15 o/o by malo byt akceptované aj

úradom pre verejné obstarávanie a ðtátny fond rozvoja biivania. TakZe si

myslím, Ze hovorif o 2 miliónoch EUR, ktoré by nás mali staf nájomné byty, je

v tejto chvíli moZno a2 na úrovni öírenia poplaðnej správy.

Peter Závodskf

daldo pozornosti si pozriet'dôvodovú správu k návrhu, konkrétne uznesení, öo

je tam o nájomnfch bytoch písané a potom to porovnajte s t¡im, öo práve

odznelo od pána primátora. My Ziadne informácie nemáme preto nastal

najvyöðí ðas sa touto vecou zaoberat. A ja teda poökám na konanie mesta v
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najbliZöích dñoch. Ziadam p. prednostu, aby v tejto veci konal v prípade, Ze tak
nebude, tak do 14 dní zvolám ja komisiu a vyZiadam si k tomu dokumenty.

Nemáme dnes dostatoöné informácie, aby sme túto tému mohli teraz
zodpovedne prebrat.

MVDr. Gábor Pallya

- toto bol úöel môjho vstupu, toto som chcel dne5nym dñom dosiahnut

Peter Paðka

dnes pred zasadnutím MsZ sme mali vefk¡i kontroln¡i deñ, kde sme intenzivne

diskutovali o tfchto veciach. Momentálne je stavba ðtádiu, Ze sa nestavia tak
intenzívne pretoZe máme velké spory ohl'adom cien materiálov.

Peter Závodskf

- pozmeñujúci návrh k Uzneseniu 291-Zl202O - uznesenie ponechaf sledovaní
T:jún 2022

Hlasovanie: Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 17
Za: 17
Proti: 0
Zdräalo sa: 0
Nehlasovalo: 0

Peter PaSka

- je tu zástupca investora, kto¡i ma poZiadal, 2e by sa rád vyjadril k tomuto

uzneseniu, treba o tom hlasovaf

Hlasovanie: Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 17
Za: 17
Proti: 0
Zdråalo sa: 0
Nehlasovalo: 0

Mgr. Gábor Gál

podakoval za to, Ze mu bolo umoZnené vystúpit na MsZ, aby prítomnfch
oboznámil s postupn¡imi krokmi a plánmi k uskutoöneniu tejto stavby
na5ou snahou je, aby v lokalite Kolónia bola uZ koneöne vybudovaná
obðianska vybavenosf, ktorá tak vel'mi obyvatel'om predmetnej lokality chfba
oboznámil prítomnyich o technickfch problémoch staveniska, ktoré sa vyskytli
pred qistavbou a preto poZiadal poslancov MsZ o zhovievavosf a trpezlivost
odkladu uÍstavby o 24 mesiacov.
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Zuzana Gauliederová

- faktická - podl'a uznesenia tam má byf 1 poschodová budova, ale Vy máte

nakreslené projekty na trojposchodovú budovu s 35 bytmi. Uznesenie hovorí,

2e tam má byf len obðianska vybavenosf, preto Vám bol pozemok odpredanf
za 10€.1m2. Platné uznesenie by ste mali reëpektovaf. Ak MsZ Vám uznesením

schváli predíZenie stavby trvám na tom, aby sa reöpektovalo pôvodné

uznesenie. Mali by ste povedaf o öo tu ide, Ze chcete nastavif eðte 3 poschodia

budovy.

Peter Paõka

reagoval - spoloönosf KL Logistic v tej dobe zastupoval p. Kubica. Spoloðnost
nekúpila pozemky za 10 EUR meter ðtvorcov¡7, ale získala naspät svoje
pozemky, ktoré predt¡im musela darovaf mestu. TakZe tu sa jedná o vrátenie
pozemkov spoloönosti KL Logistic s t¡im, 2eza normálnych okolností by to malo

byf así grátis, tuto sa dohodol konsenzus, 2e spoloðnosf mestu zaplati sumu

72.000 EUR. Pôvodné uznesenie hovorilo o tom, Ze v tejto lokalite investor
postaví potraviny, d'al5ie sluZby pre obyvatelov v prifahlej bytovej zástavbe

a priestory pre oddych. Nið nehovorí o tom, kotko poschodová tët budova

bude, ale to, 2e zástavba v danej lokalite nesmie presiahnuf u.iöku 8,5m

v zmysle územného plánu mesta.

Mgr. Gábor Gál

k tej histórii sa nechcem vracaf. Uznesenie hovorí, 2e tam bude oböianska

vybavenost, priestor pre deti a dospelich, multifunkðné ihrisko, detské ihrisko.

Musíme vyuZif kaädy l meter ðtvorcovyi aj hore v súlade s územn¡7m plánom a

maximálne poZiadaf o zmenu stavby. Musím povedat, naprojektovaná
jednoposchodová budova je finanðne absolútne nerentabilná. ÖiZe uröite

budeme chciet nejakú tú zmenu vykonat, ale v súlade s územnyim plánom.

Zuzana Gauliederová

- otázka - budú to podnikatelské, priestory, obchody a sluZby a trojposchodová

budovu s 35 bytmi?

Gábor Gál

- moZno to bude tento projekt. Ja Vám teraz eðte neviem s uröitosfou povedaf,

Ze öo nám tá geológia a pilotáZ dovolí. Pôjdeme do tej míery, aby sa nám to

finanöne vyplatilo, a aby sme nenaruðili celú tú lokalitu, aby rodinné domy, ktoré

sa tam stavajú boli predajné a uZívatelia rodinn¡ich domov sa cítili komfortne.
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V budove v dolnejöasti bude obðianska vybavenosf, obchod, sluZby, kaviareñ,

zóna pre oddych aj pre dospel¡ich aj pre deti.

MUDr. Ervín Chomða

- pr¡ kontrole plnenia uznesení sa nemáme zaoberat, akli charakter bude maf
budova, ale ide o to, öito predíZime o I rok alebo o 24 mesiacov

Mgr. Juraj Bottka

som velmi rád,2e v rámci tohto projektu uZ koneöne tam vzniknú sluZby a pre

obyvatelov

Peter Paðka

- vöetci vítame, Ze sa koneöne naðiel niekto, kto zrealizuje to slubované

Gábor Gál

chcem upriamif pozornosf na jednu vec,2e Kolónia bola rieðená pre rodinné

domy v zmysle platného územného plánu eöte z roku 2010-2011, ale je tam

lokalita s ktorou sa uZ v roku 2010 rátalo ako s oböianskou vybavenosfou.

VyZiadal som si informácíu od Okresného úradu v Trnave, aké sú normatívy.

Garantujem, Ze 6 poschodovú budovu tam nikto stavat nebude.

Peter Paðka

zopakujem znovu, Ze v tejto lokalite sa nesmie íst nad 8,5 m

Mgr. Juraj Bottka

- akceptujem to, kvítujem oböiansku vybavenost

Mgr. Miroslav Psota

je tu návrh uznesenia s pôvodn¡im termínom 12 mesiacov, p. Gál tu vyslovil

pochybnosf, öi sa to do 12 mesiacov dá postavif preto dávam pozmeñovací

návrh, aby sa v tomto uznesení lehota predíZila na24 mesiacov.

Peter Závodskf

preðítal návrh uznesenia 1

Uznesenie
Mestské zastupitelstvo Galanta podla $ 11 ods.4 písm. a)zákona ð.369/1990 Zb.
o obecnom zriadení v znení neskoröích predpisov
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schval'u¡e
na základe Zmluvy o budúcej kúpnej zmluve ö. 00112018 uzavretej dña 22.10.2018
v zneníjej Dodatku ö. 1 zo dña 26.02.2020 a Dodatku ö,.2 zo dña 30.09.2020 medzi
Mestom Galanta ako budúcim predávajúcim, spoloönosfou KL Logistic spol. s r.o.,
Esterházyovcov 32t3192,924 01 Galanta, l0O: 36 517 836 ako pôvodnfm budúcim
kupujúcim a spoloönosfou Richtárske pole, s.r.o., Kocelova 2A, 821 08 Bratislava,
l0O: St 457 229 ako novym budúcim kupujúcim, predíZenie lehoty do 30.09.2023 na
odkúpenie predmetu tejto budúcej kúpnejzmluvy, t.j. pozemkov parcela registra C KN
ö. 5188/36, druh pozemku ostatné plochy o viimere 5164 m2 a parcela registra C KN
ö. 5188/37, druh pozemku ostatné plochy o rnimere 1720 m2, zapísané na LV ö. 3365,
k.ú. Galanta.

odporúða
primátorovi mesta Galanta uzatvorif Dodatok ð. 3 k Zmluve o budúcej kúpnej zmluve
ö.00112018 uzavretej dña22.10.2018 v zmysle schvalovacej öasti uznesenia.

Termín kontroly: ihned'

Hlasovanie: Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 16
Za: 15
Proti: 0
Zdräalo sa: 1

Nehlasovalo: 0

Peter Paõka

- konðtatujem, Ze uznesenie bolo schválené

Peter Závodskf

návrh uznesenia 2 - Autoprofit Estate a.s.v zmysle predloZeného písomného
návrhu

Uznesenie
Mestské zastupitelstvo Galanta podl'a $ 9 ods. 2 písm. c) v spojenís $ 9a ods. 8 písm
e) zákona ö. 13811991 Zb. o majetku obcí v znení neskorðích predpisov

schval'uje
predaj pozemku parcela registra C KN ö. 1819137, druh pozemku zastavaná plocha a
nádvorie o rnimere 1 496 m2,zapísaná na LV ö. 3365, katastrálne územie Galanta, pre
Ziadatela Autoprofit Estate a.s., Salská 74312,924 01 Galanta, IÖO: St 213311,
z dôvodov hodn¡ich osobitného zretefa, nakolko ide o pozemok bezprostredne
susediaci s pozemkami vo vlastníctve kupujúceho, ktoni uLíva a na öasti pozemku je
Ziadatelom vybudovaná verejnoprospeðná komunikácia, a to za cenu uröenú
znaleck¡7m posudkom ö.10012018 zo dña 12.10.2018 vyhotoveného znalcom v odbore
stavebníctvo Mgr. lng. Lubicou Chomöovou, Nemocniöná ulica 613141, 924 01
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Galanta, evidenöné öíslo 91 1293 na stanovenie vöeobecnej hodnoty majetku vo viiöke
43 400,00 €, ktorú Ziadatel'uhradí v dvoch splátkach nasledovne:

1 . splátku vo u.iðke 21 700,00 eur so splatnosfou 31 .1 2.2021

2. splátku vo uiðke 21 700,00 eur so splatnostou 31.12.2022

odporúða
primátorovi mesta uzavriet kúpnu zmluvu s Autoprofit Estate a.s., Salská 743t2,
924 Ol Galanta, l0O: St 213 311 v súlade so schvalovacou öastou uznesenia.

Termín kontroly: december 2021

Hlasovanie: Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 16
Za: 14
Proti: 1

Zdräalo sa: 0
Nehlasovalo: 1

Peter Paöka

- kon5tatujem, Ze uznesenie bolo schválené

Peter Závodskf

- návrh uznesenia 3 - GAWEST s.r.o. v zmysle predloZeného písomného návrhu

Uznesenie
Mestské zastupitelstvo Galanta podl'a $ 11 ods.4 písm. a)zálrrona ö.369/1990 Zb
o obecnom zriadenív znení neskorðích predpisov

schval'uje

prevod vöetk¡ich práv a povinností zo spoloönosti GAWEST s.r.o., Karola Duchoña
2439158,924 01 Galanta, lÖO: q 859 318 na spoloönosf PH Galanta s.r.o., Karola
Duchoña 2439158,924 01 Galanta, l0O: Sg 812 999, ktoré sa budú t¡ikat Dodatku ð.
1 k Zmluve o budúcej kúpnej zmluve ö,. Bl<200112019 uzavretej dña 28.03 .2019 medzi
Mestom Galanta ako budúcim predávajúcim a spoloönosfou GAWEST s.r.o.,
Safárikova 3187114C,924 01 Galanta, l0O: 47 859 318 ako budúcim kupujúcim

schval'uje

prevod vöetkfch práv a povinností zo spoloönosti GAWEST s.r.o., Karola Duchoña
2439t58, 924 01 Galanta, ICO +1859 318 na spoloönost PH Galanta s.r.o., Karola
Duchoña 2439t58,924 01 Galanta, I0O: Sg 812 999, ktoré sa budú tfkaf Dodatku ö.

1 kZmluve o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena ó,.00112020 uzavretej dña
27.02.2020 medzi Mestom Galanta ako budúcim povinniim a spoloðnostou GAWEST
s.r.o., Karola Duchoña 2439158,924 01 Galanta, ICO: +1859318 ako budúcim
oprávnenlim
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schval'uje

prevod vðetkfch práv a povinností zo spoloönosti GAWEST s.r.o., Karola Duchoña
2439t58,924 01 Galanta, lÖO +1859 318 na spoloönost PH Galanta s.r.o., Karola
Duchoña 2439158,924 01 Galanta, l0O: SS 812 999, ktoré sa budú tfkat Dodatku ö.

1 k Nájomnejzmluve ö. NZ 00212020 uzavretej dña26.02.2020 medzi Mestom Galanta
ako prenajímatelbm a spoloönostbu GAWEST s.r.o., Karola Duchoña 2439158,924
01 Galanta, lÖO: 47 859 318 ako nájomcom

odporúõa

primátorovi mesta Galanta uzatvorit Dodatok ö. 1 k Zmluve o budúcej kúpnej zmluve
ö,. Bl<Z 00112019 zo dña 28.03.2019, Dodatok ö. 1 k Zmluve o budúcej zmluve
o zriadenívecného bremena ö. OO1|2O20 zo dña 27.02.2020, Dodatok ö. 1 k Nájomnej
zmluve ö,.00212020 zo dña 26.02.2020 v zmysle schval'ovacej ðasti uznesenia.

Termín kontroly: február 2022

Hlasovanie: Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: '15

Za: 14
Proti: 0
Zdråalo sa: 0
Nehlasovalo: 1

Peter Paðka

- konðtatujem, Ze uznesenie bolo schválené

Peter Závodskf

- návrh uznesenia 4 - zruðenie Uznesenia ö. 39212-2016 v zmysle predloZeného
písomného návrhu

Uznesenie
Mestské zastupitel'stvo Galanta podla $ 11 ods. 4 písm. a) zákona ö. 369/1990

Zb. o obecnom zriadení v znení neskorðích predpisov

schval'uje
zruðenie uznesenia Mestského zastupitelstva v Galante ö. 39212-2016 zo dña
01.12.2016, s úöinnostou od 30.09.2021.

Hlasovanie: Z celkového poötu poslancov: 19
Prítomní: 16
Za: 16
Proti: 0
ZdrZalo sa: 0
Nehlasovalo: 0
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Peter Paðka

- konðtatujem, Ze uznesenie bolo schválené

Peter Závodskf

- návrh uznesenia 5 - zruðenie Uznesenia ö. 570-Zl2O17 v zmysle predloZeného
písomného návrhu

Uznesenie
Mestské zastupitelstvo Galanta podl'a $ I 1 ods. 4 písm. a) zákona ö. 369/1990

Zb. o obecnom zriadení v znení neskor5ích predpisov

schval'uje
zruðenie uznesenia Mestského zastupitefstva v Galante ð. 570-212017 zo dña
26.09.2017, s úöinnosfou od 30.09.2021.

Hlasovanie: Z celkového poðtu poslancov : 19
Prítomní: 16
Za: 16
Proti: 0
Zdräalo sa: 0
Nehlasovalo: 0

Peter PaSka

- konötatujem, Ze uznesenie bolo schválené

Peter Závodskf

- návrh uznesenia 6 -Západoslovenská distribuöná, a.s. v zmysle predloZeného
písomného návrhu

Uznesenie
Mestské zastupitelstvo Galanta podl'a $ 9 ods. 2 písm. c) v spojenís $ 9a ods. I písm
e) zákona ö,.13811991Z;b. o majetku obcí v znení neskoröích predpisov

schval'uje

predaj pozemku parcela registra C KN ð. 5089/1 2, druh pozemku zastavaná plocha a
nádvorie o vymere 18 m2, ktorá vznikla oddelením zpozemku parcela registra C KN ð.
5089/10, druh pozemku ostatná plocha o r4imere 9970 m2, zapísaná na LV ö. 3365,
katastrálne územie Galanta, na základe geometrického plánu ð. 5-912021
vyhotoveného dña 22.09.2021 spoloönosfou GEODET - JS s.r.o., 925 Sl Sintava 704,
rcO +q784296, pre spoloönosf Západoslovenská distribuöná, a. s., Öulenova 6, 816
47 Bratislava, l0O: 36 361 518, zdôvodov hodnfch osobítného zretel'a, nakolko ide
o pozemok pod budúcou trafostanicou v rámci stavby Mesta Galanta s názvom
,,Vystavba nájomniich bytovyich domov Galanta", za cenu vo vyiðke 1,- euro.
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odporúõa

primátorovi mesta uzavrief so spoloönostbu Západoslovenská distribuðná, a. s.,
Öulenova 6, 816 47 Bratislava, lÕO: 36 361 518, kúpnu zmluvu v súlade so
schval'ovacou öasfou uznesenia.

Termín kontroly: decembe¡ 2021

Hlasovanie: Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 16
Za: 16
Proti: 0
Zdråalo sa: 0
Nehlasovalo: 0

Peter Paöka

- kon5tatujem,2e uznesenie bolo schválené

Peter Závodskf

- návrh uznesenia 7 - Róbert Szomolaya l-ubica Szomolayová v zmysle
predloZeného písomného návrhu

Uznesenie
Mestské zastupitefstvo Galanta podla $ 11 ods. 4 písm. a) zákona ö. 369/1990

Zb. o obecnom zriadení v znení neskorðích predpisov

schval'uje

zriadenie vecného bremena na pozemkoch vo vlastníctve mesta Galanta parcela
registra E KN ö. 911, druh pozemku ostatná plocha o u/mere 1410 m2, zapísaná na
LV ð. 885 a parcela registra C KN ë.87012, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie
o vfmere 308 m2, zapísaná na LV ö. 3365, obe katastrálne územie Galanta, v rozsahu
uröenom geometrick¡im plánom, v prospech oprávneniich z vecn¡ich bremien Róberta
Szomolaya a l-ubici Szomotayovej, obaja bytom äelezniëiarska 1442t56, 924 01
Galanta, za úöelom vybudovania a uåívania vodovodnej prípojky a kanalizaðnej
prípojky za jednorazovú odplatu, ktorá bude urðená dohodou zmluvniich strán v
zmysle prílohy ö. 1 k Zásadám zriad'ovania vecnfch bremien na pozemkoch mesta
Galanta alebo znaleck¡im posudkom.

Odporúða

primátorovi mesta uzavrief s Róbertom Szomolayom a Lubicou Szomolayovou, obaja
bytom Zelezniöiarska 1 442t56,924 Ol Galanta, zmluvu o zriadení vecného bremena
v súlade so schvalovacou öastou uznesenia.

Termín kontroly: december 2021
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Hlasovanie Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 16
Za: 16
Proti: 0
Zdräalo sa: 0
Nehlasovalo: 0

Peter Paðka

- kon5tatujem,2e uznesenie bolo schválené

Peter Závodskf

- preöítal návrh uznesenia

Uznesenie
Mestské zastupitelstvo v Galante

berie na vedomie s pripomienkami

,, Kontrolu plnenia uznesení k30.08.2021 ,,

Hlasovanie Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 16
Za: 16
Proti: 0
Zdråalo sa: 0
Nehlasovalo: 0

Peter Pa5ka

- kon5tatujem, 2e uznesenie bolo schválené
- odovzdám slovo Mgr. Psotovi, aby uviedol d'alðí bod rokovania

Bod ö. 5 Analúza hosoodárenia s mi prostriedkami a maietkom
mesta za l. polrok 2021 5a

lng. Ján Pol'akovskf
Mgr. Miroslav Psota

lng. Augustín Popluhár

- uviedol materiál za TsMG Galanta
- rozprava

návrh uznesenia 5a v zmysle predloZenej písomnej predlohy

Uznesenie

MestskézastupitelstvovGalantevsúlades ustanoveniami$ 11ods.4písm .bzákona

ö. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorðích predpisov a doplnkov
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berie na vedomie

stanovisko ölenov komisíe finanönej a správy majetku Mestského zastupitelstva
v Galante k ,,Analyze hospodárenia s finanönfmi prostriedkami a majetkom mesta
Technickfch sluZieb mesta Galanta za l. polrok2021" a

schval'uje

Analyzu hospodárenia s finanönfmi prostriedkami a majetkom mesta Technickfch
sluZieb mesta Galanta za l. polrok2021

Hlasovanie: Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 15
Za: 14
Proti: 0
ZdrZalo sa: 0
Nehlasovalo: 1

Mgr. Miroslav Psota

- konötatujem, Ze uznesenie bolo schválené

Mgr. Peter Kolek - uviedol materiál za MsKS Galanta
Mgr. Miroslav Psota - rozpîava

Milan Biõan

- faktická - poåiadal riadítefa MsKS opravif v tabulke Park fotografovanie -

plnenie rozpoötu qinosov za pwy polrok 2021 je uvedené skutoönost 240
plnenie za pwy polrok 410 percentuálne plnenie je 0, takZe treba to upravif

Mgr. Peter Kolek

- d'akujem za pripomienky, opravíme to

lng. Augustín Popluhár

- preöítal návrh uznesenia 5b

Uznesenie
Mestské zastupitelstvo v Galante v zmysle $ 11 ods. 4 zákona ö. 369/1990 Zb
o obecnom zriadení v znení neskorðích zmien a doplnkov

berie na vedomie

Stanovisko komisie finanönej a správy majetku MsZ Galanta a

schval'uje
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predloZenú Analfzu hospodárenia s finanönfmi prostriedkami a majetkom mesta za
l. polrok s nasledovnymi pripomienkami a úpravami Mestské kultúrne stredisko
s pripomienkou.

Hlasovanie: Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 16
Za: 16
Proti: 0
Zdråalo sa: 0
Nehlasovalo: 0

Mgr. Miroslav Psota

- konðtatujem, Ze uznesenie bolo schválené

Stefan Varga - uviedol materiál za SSZ Galanta
Mgr. Miroslav Psota - rozprava

lng. Augustín Popluhár

- návrh uznesenia 5c v zmysle predloZenej písomnej predlohy

Uznesenie
Mestské zastupitel'stvo v Galante v zmysle $ 1 1 ods. 4 zákona ö. 369/1990 Zb.
o obecnom zriadení v znení neskorðích zmien a doplnkov

berie na vedomie

Stanovisko komisie finanðnej a správy majetku MsZ a

schval'uje

Analfzu hospodárenia s finanön¡imi prostriedkami a majetkom mesta za l. polrok2O2l
Správy ðportovfch zariadení Mesta Galanta bez pripomienok.

Hlasovanie: Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 17
Za: 16
Proti: 0
Zdråalo sa: 0
Nehlasovalo: 1

Mgr. Miroslav Psota

konðtatujem, 2e uznesenie bolo schválené

lng. Beáta Katonová
Mgr. Miroslav Psota

- uviedol materiál za Mesto Galanta
- rozpruva
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lng. Augustín Popluhár

- návrh uznesenia 5d v zmysle predloZenej písomnej predlohy

Uznesenie
Mestské zastupitelstvo v Galante v zmysle $ 11 ods. 4 zákona ö. 369/1990 Zb.
o obecnom zriadeni v znení neskorðích zmien a doplnkov

berie na vedomie

1.1 Analyzu hospodárenia s rozpoötouimi prostriedkami a majetkom mesta za l.
polrok 2021 vráúane jej rozpoðtor4ich organizácií (Skolstvo a DD Patria) ako aj
monitoring programového rozpoötu so zámermi, cielmi a meratel'nfmi
ukazovatel'mí

2.1 Stanovisko komisie finanönej a správy majetku MsZ

Stanovisko komisie ökolstva MsZ

Stanovisko komisie kultúry a medzimestsk¡ich vztahov MsZ

Stanovisko komisie ðportu, mládeZe a telesnej uichovy MsZ

Stanovisko komisie sociálno - zdravotnej a bytovej MsZ

Stanovisko komisie obchodu, sluZieb, cestovného ruchu a regionálneho rozvoja
MsZ

Stanovisko komisie investiönej ufstavby, åivotného prostredia, kultúrnych

pamiatok, dopravy a verejného poriadku MsZ

Hlasovanie Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 16
Za: 14
Proti: 0
Zdråalo sa. 1

Nehlasovalo: 1

Mgr. Miroslav Psota

- konðtatujem, Ze uznesenie bolo schválené

Bod ð. 6 - Ziadost'o spolufinancovanie proiektu v rámci Vúzvv na predkladanie
Ziadosti o nenávratnú finanõnú príspevok na podporu udrãatel'nosti a odolnosti
kultúrnych inëtitúcií v súvislosti s pandémiou GOVID-î9

Mgr. Peter Kolek - uviedol materiál a zároveñ ho stiahol z rokovania MsZ

a bude informovaf o d'al5om postupe
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Milan Biðan

- faktická - je tam velmi krátky ðas na predkladanie Ziadostí

Mgr. Miroslav Psota

- predkladatel stiaholtento materiál z rokovania MsZ

Bod ð. 7 - Návrh na udelenie ocenenia ,,Cena mesta Galanta"

Mgr. Lívia Geðková

Mgr. Miroslav Psota

- uviedla materiál

- rozprava

lng. Augustín Popluhár

návrh uznesenia k materiálu Bod ö.7 v zmysle predloZeného písomného
návrhu

Uznesenie

Mestské zastupitelstvo v Galante podl'a $ 11 ods. 4 písm. o) zákona ö. 369/1990
Zb. o obecnom zriadení v znení neskor5ích predpisov

udel'uje

Mgr. Jánovi Kolekovi ,nGenu mesta Galanta" za vyznamnf prínos v kultúrno-
spoloöenskej oblasti mesta Galanta,

lvanoviZelenákovi ,,Genu mesta Galanta" zavyznamnii prínos v oblasti öportu a za
propagáciu mesta Galanta doma i v zahraniöí pri príleZitosti Zivotného jubilea,

Mgr. Jaroslavovi Mlynárovi ,,Cenu mesta Galanta" za dlhoroönú sluZbu
duchovného v Cirkevnom zbore Evanjelickej cirkvi augsburského vyznania v Galante

a åiada

prednostu úradu o zabezpeöenie slávnostného udelenia uvedenfch ocenení

Termín: 30. november 2021

Hlasovanie: Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 15
Za: 14
Proti: 0
Zdråalo sa: 0
Nehlasovalo: 1

Mgr. Miroslav Psota

- konðtatujem, Ze uznesenie bolo schválené
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Bod ö. I - Návrh na udelenie ocenenia "Sportovec roka mesta Galanta"

Zollán Szelle

Mgr. Miroslav Psota

lng. Augustín Popluhár

- uvíedla materiál

- rozpîava

- návrh uznesenia k materiálu Bod ö. I v zmysle predloZeného písomného
návrhu

Uznesenie
Mestské zastupitelstvo v Galante podla $ 1 1 ods. 4 písm. o) zákona ö. 369/1990

Zb. o obecnom zriadení v znení neskor5ích predpisov a vðeobecne záväznêho
nariadenia mesta Galanta ó.6812001 o verejnfch uznaniach v znení vðeobecne
záväzného nariadenia mesta Galanta ö.912016
schval'uje

udelenie ocenenia ,,Sportovec roka mesta Galanta'o za rok 2019 v nasledovnfch
kategóriách uvedenfm Sportovcom :

a) Sportovec roka mesta Galanta za rok 2019. vek do 18 rokov:
ESZTER SZéCS, nar.2007 , bytom Galanta, FBK Galanta United, Vem Camara
Capoeira Galanta, Gymnastick¡i klub SX R*eOia Galanta
KAROL KlM, nar. 2007, bytom Velká Maöa, Vem Camara Capoeira Galanta

b) Sportovec roka mesta Galanta za rok 2019. vek nad 18 rokov:
KLAUDIA PIVKOVÁ, nar. 1982, bytom Galanta, Mestsk¡i kolkársky klub
Galanta
ANDREJ CSEMEZ, nar.1998, bytom Dolné Saliby, KO Box Club Galanta

c) Sportor¡ú kolektív roka 2019:
STOLNOTENISOVY ODDIEL T. J. ''G A S T O'' GALANTA MUZI

d) Sportornú tréner mesta Galanta za rok2019
TOMÁS KOVÁCS,nar¡g27, bytom Matuðkovo, KO Box Club Galanta
TERÉZh fÓfnOVÁ, nar. 1997, bytom Zihárec, Gymnastickf klub SX RrtáOia
Galanta a

2iada
prednostu mestského úradu o zabezpeöenie slávnostného udelenia ocenenia
,,Sportovec roka mesta Galanta" za rok2019.

Termín: 30. novemb¡a 2021

Hlasovanie Z celkového poðtu poslancov : 19
Prítomní: 15
Za: 14
Proti: 0
Zdråalo sa: 0
Nehlasovalo: 1

Mgr. Miroslav Psota

- kon5tatujem, Ze uznesenie bolo schválené
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Bod ð.9 - Návrh na ll. úpravu rozpoðtu TsMG a V. úpravu rozpoötu mesta Galanta
a vúdavkv na znovuspustenie a prevádzku TC Galandia

lng. Ján Pol'akovskf - uviedol materiál (ll. úprava rozpoötu TsMG Galanta)

Mgr. Miroslav Psota - rozprava

- odporúðam, aby uznesenie znelo, Ze schvaluje druhú úpravu rozpoðtu
Technick¡ich sluZieb mesta Galanta na rok 2021 v zmysle predloZeného
návrhu

lng. Augustín Popluhár

návrh uznesenia k materiálu Bod ö. 9a na ll. úpravu rozpoðtu Technickfch
sluZieb mesta Galanta na rok2021 v zmysle predloZeného návrhu

Uznesenie
Mestské zastupítelstvo v Galante v súlade s ustanoveniami $11 ods. 4 písm. bzákona
ö. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskoröích predpisov a doplnkov
berie na vedomie

stanovisko ölenov komisie finanðnej a správy majetku Mestského zastupitelstva
v Galante k návrhu na ll. úpravu rozpoðtu Technickfch sluZieb mesta Galanta na rok
2021 a

schval'uje
Návrh na ll. úpravu rozpoötu Technickiich sluZieb mesta Galanta na rok 2021
v zmysle predloZeného návrhu.

Hlasovanie: Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 15
Za: 13
Proti: 0
Zdråalo sa: 0
Nehlasovalo: 2

Mgr. Miroslav Psota

- konðtatujem, Ze uznesenie bolo schválené

Zoltán Szelle

- ako konatel'spoloönosti uviedol materiál s odôvodnením Ziadosti, vfdavky na

znovu spustenie a prevádzku TC Galandia

lng. Beáta Katonová - uviedla materiál ( V. úprava rozpoötu mesta)

Mgr. Miroslav Psota - rozprava

PaedDr. Peter Õernf, PhD.

- ako ðlen finanönej komisie som sa zúöastniltzv.,,poslaneckého dña"
v Galandii, je tu materiál p. konatel'a preto na niektoré otázky chcem poznaf
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odpoved'napr. :

2021

opatrenia

bude nejaká návratnost

Mgr. Miroslav Psota

- moZno máme ðt'astie, Ze rekonðtrukciu Galandie sme zaðali vlañajöí rok, ked'

eðte ceny stavebnfch materiálov boli ako tak stabilné, ak by sme ju zaëali

dnes tak asi sa do tohto rozpoötu nezmestíme

- otázky sú na p. konatefa Szelleho

Zollân Szelle

- riadiaca jednotka je elektronickf systém, kto¡i má 14 rokov. Riadiace jednotky,

riadia kompletne cel¡i systém, spúðfajú jednotlivé öerpadlá atd'.

- kúrenie - robíme kontrolu kompletne celého systému. Kúrenie bolo odstavené,

musíme to odskúöaf, robíto firma Thermopol bude to stáf okolo 2,5 aZ 3tis.€.

- spraypark - ja som dal návrhy, chceme zákazníkom ponúknut' aj nieöo iné

a nové. Odznelo to aj na finanönej komisii.

Mgr. Miroslav Psota

poslancom pripomínam, 2e v bode Kontrola plnenia uznesení, v prílohe je

lnformatívna správa k naviac prácam a k celému stavu sanácie Galandie. Platí

to aj pre verejnost, ktorá poöúva alebo ktorá má záujem o informácie.

PhDr. Marta Vajdová

chcem reagovat na margo Váðho vyjadrenia ,2e v podstate môZeme byf radi,

Ze sme uðetrili. Keby sme zaðali s rekonötrukcíou v roku 2015 - 2016 , tak by

sme u5etrili podstatne viac a kozmetické úpravy by nás nestáli 3mil. 400tis.€.

ak¡im spôsobom sa do rozpoötu dostal kalendár do domácnosti v sume

14.274 EUR

Mgr. Miroslav Psota

v5etci dobre vieme preðo sa rekon5trukcia sanácia Galandie posúvala, takåe
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ked' má niekto záujem si preöítaf, preðtudovaf zápisnice a stanoviska MsZ k
tomuto bodu, tak uröite nájde odpoved', Ze preöo a z akych dôvodov sa

Galandia zaöala rekon5truovaf len minulf rok. To sú fakty a treba sa na ne

nejako objektívne pozriet.

lng. Juraj Srnka

- kalendár - bol to poslaneck¡i návrh p. poslanca Marczibányiho. Na základe
jeho návrhu sme oslovili spoloönosf, ktorá nám spravila cenové ponuky a my

sme zabezpeöovali zdroje z naðej strany

lng. Stefan Marczibányi

- je to môj návrh, ktorli ma viedol k tomu, aby obðania mali doma kalendár,

ktoni by im bol nápomocn¡i napr. viest si evidenciu, maf nejakf harmonogram

prác, ktoré súvisia s mestom. Toto sme dlZní oböanom a nestojíto tak vel'a.

- je to 14.000 EUR, ale máme 6500 domácností, resp. 6500 u.itlaökov. Jedná

sa o stolou.i kalendár, ktoú bude normálne 52 stranorni a bude rozdelenf do

kaZdej domácnosti prihlásenej v meste Galanta. Je to nultf roðník, ktoni

chceme otvorit a nejakou takouto men5ou formou byt bliZëie k oböanom.

PhDr. Marta Vajdová

- ja mám problém s cenou, pretoZe sa tu pranierovali ludia za Galantské noviny.

Mám problém s tym, 2e my sme tu s pánom Biðanom uZ niekolko rokov
poZadovali opravu cesty v Hodoch, ktorá je v havarijnom stave. Vzdali sme

sa 80tis.€ v prospech Galandie. Ale 14tis.€ na stoloui kalendár máme.

Mgr. Juraj Bottka

- Galandia nás bude stáf aj 4mil.€
- ku kalendáru do domácností - oböanov je moZné informovaf aj v Galantskiich

novinkách, nemusíme maf na to kalendár

lng. Stefan Marczibányi

- verejne Vás vyziivam, aby ste kalendár podporili. Mgr. Szolga má k tomu

spravené darovacie zmluvy. Rie5im to ajcez podnikatel'ské subjekty, ktoré som

oslovil, zháitam financie, aby náklady na jedno öíslo boli eðte niZ5ie.

lng. Juraj Srnka, PhD.

- len na upresnenie nebol eðte prieskum trhu. Je to v zmysle cenovej ponuky.

Cena véak môZe byf len niZðia.

PaedDr. Peter Õernf, PhD.

- faktická - môj názor je tak¡i, ak by malo mesto nejaké okrúhle qfroöie, sviatok
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a pod. tak by som to pochopil, 2e by to bola nejaká reprezentatívna publikácia.

Viem si predstavif inak naloZif s tyimito finanðnyimi prostriedkami.

ostatné informácie ako napr. zber odpadu, platenie daní patria do Galantsklich

novín.

MVDr. Gábor Pallya

je to pohlad z jednej strany. Technické sluZby mesta Galanta vydávajú letáky

sú to náklady, Mestské kultúrne stredisko vydáva kultúrny kalendár, tak isto sú

to náklady. Je to 5ité horúcou ihlou s návrhom 14.000 EUR.

Peter Závodskf

vrátim sa naspät k rozpoötu. Nesúhlasím s tym,2e ste uöetrili nejaké peniaze,

pretoZe niektoré veci ste neurobili a preto je rozpoöet niZðí ako bol.

podporím návrh na finanönf príspevok na chod Galandie vo qi5ke 85 000€,

preto2e nemáme inú vofbu, inú öancu. Z nieöo musíme platit energie, mzdy.

Na druhej strane nepodporím 150000€ naviiðenie z dvoch dôvodov. Prrni

dôvod, Ze som niekedy v marci - v apríli jasne deklaroval, Ze na toto

vyðleñujeme öiastku 400-000 EUR. Správca kapitoly sa musí s tfmto
vysporiadaf. Druh¡i dôvod, na finanðnej komisii sme poZiadali, aby sme dostali

nejakf prehfad príjmov a vfdavkov, ako to bude vyzerat. Máme len ,,nástrel,,

nákladov, nemáme ,,nástrel" príjmov, lzn.2e my dnes nedokáZeme povedaf, öi

tá návratná finanöná vyipomoc bude vôbec návratná a v akej dlhej dobe

návratná. Nevieme ako máme nastavif podmienky, zmluvy, splátkovyi kalendár,

kotko odkiat potrebujeme. Jedná sa o finanönf návratnf príspevok a my tú
návratnosf dnes nedokáZe definovat, tak nemôZeme o tom rozhodnút'.

ja nepodporím 14.000 EUR na vydanie kalendára zrovnakého dôvodu, ktorli

som povedal na finanönej komisii. Som za to, aby sa informaðnf kalendár

vydával zlúöene MsKS a TSMG, toto povaZujem za rozumné.

Mesto má byf schopné vyzbierat sponzorské dary na vydanie takéhoto

informaöného nosiöa, ktoni by bol zaplatenii z externfch zdrojov
pravdepodobne sa budeme musief stretnúf k dotácii - mimorozpoötové zdroje

pre MsKS na mimoriadnom zasadnutí MsZ

Ziadam konatefa spoloönosti, aby v zmysle záverov fínanönej komisie pripravil

v spolupráci s prednostom MsÚ návrh návratnej finanönej rnipomoci so

vöetkiimi atribútmi, ktoré táto návratná finanöná u.ipomoc má mat

neodporúöam, aby bol dnes kalendár financovanf z mestského rozpoötu

v takom stave v akom je dnes.
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Mgr. Miroslav Psota

- p Závodskf predniesol dva pozmeñujúce návrhy

Bc. Vladimír Danko

- ku Galandii - ked' sa otvorila stavba, nemohli sme v Ziadnom prípade

predpokladat, öo tam nájdeme, my sme nemohli predpokladat, Ze covid kríza

nám prinesie prudké zrniðenie cien vstupnfch materiálov. Tu ide o to, Ze v

podstate aZ po otvorení a odkrytí vðetkfch konðtrukcií sa zaöali objavovaf
jednotlivé chyby. Len na margo uvediem napr. elektroinötalácia. Preto sú

niektoré veci, ktoré konatef uviedol ako objektívne zviiöené náklady. My

nevieme nijakiim spôsobom zniåil tú cenu, aj projektant robil, öo bolo v jeho

silách. Na vðetkfch Vás apelujem, dokonðime ju so cfou tak, aby to naozaj
jednoducho fungovalo, aby sme sa k tomu nemuseli uZ v Zivote vrátif.

MUDr. Ervin Chomõa

- rekonðtrukcia Galandie sa preto zaöala tak neskoro lebo sme si to zapríöiníli aj

my. Ja podporím dofinancovanie, aby to bolo öím skôr dokonöené.

Peter Závodskf

na vysvetlenie - ja som povedal, Ze dnes to nepodporím, pretoZe dnes, ked'toto

uznesenie prejde, budem velmi zvedavy, akou zmluvou o návratnom finanönom

príspevku do Galandie tie peniaze odídu. Podmienky a parametre na návratnú

finanönú rnipomoc na také uznesenie sú neschválitelné, neurobitelné a peníaze

sú neprevoditel'né. Dnes je to podta môjho názoru nesprávne pripravené, v

prípade schválenia MsZ nepredvídatelné formou finanöného návratného

príspevku. V prípade, 2e by to bol vklad do kapitáloqich fondov to by bolo

moZné previest', ale návratnii je nemoäny. To je len na margo vysvetlenia.

lng. Augustín Popluhár

- vyjadrenie k 150tis.€ - na finanönej komisii sme danú vec rieðili a v zmysle toho

sme sa dohodli, 2e do decembra mesto v mene prednostu pripraví komplexnf

materiál na preúötovanie alebo správne zaúötovanie a rieðenie tychto vecí,

ktoré potrebuje Galandia do chodu, do 31. decembra, öiåe najneskôr do

posledného zastupitelstva nám mesto predloZí, akim spôsobom bude

návratnost, nenávratnost', ði to pôjde do ostatnfch fondov alebo ði to budú

schopnísplácat.
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lng. Juraj Srnka, PhD.

- reagoval - do 31.12. máme dorie5if finanöné prostriedky do Galandie. Na

druhej strane na finanönej komisii bolo spomenuté, 2e v rámci úpravy rozpoötu

je zaznamenanfch t¡ich 85 000€ na prevádzku, ktoré je moZné kryf z rozpoötu

mesta. Peniaze na znovu spustenie Galandie nie sú zahrnuté v rozpoöte, z

dôvodu ako je na tom rozpoöet, to bolo spomenuté na finanönej komisii.

lng. Augustín Popluhár

- k splatnosti - na komisii sme sa dohodli, 2e splatnost pôjde identicky ako hlavnf

uver z banky, öiåe a2, ked' zaðneme splácat náð úver voöi banke, zaöneme

plánovaf splátkor4i kalendár alebo splátky Galandie voöi mestu.

Bod õ. l7 - Pripomienky a podnety súvisiace s ðinnostbu samosprávy

Tibor Gazso - host'

Som obyvatefom Matúökova, ale ako súkromná osoba a podnikatet odvádzam dane

pre mesto Galanta, tal<2e ma zaujímajú niektoré veci :

- kontajnery na sídl. SNP 997 interpelované poslancom Mgr. Bottkom - kedy sa

to zrealizuje?

- elektrokolobeZky - upozornil na nichlosf, pouZívatelia ich odstavia hocikde

- na internetovej stránke mesta Galanta bolo zverejnené územné rozhodnutie o

cykloceste od Kolónie aZ po Kaskády, bude tam vybudovan¡i aj chodník?

NeuvaZuje mesto nad vybudovaním chodníka z mesta na Kolóniu?

- vGalantskfch novinkách som naöielmarketingovii ðlánok,2ev podstate nejakf

Slovenskii vfrobca zaö,al vyrábat galantské klobásky, mám otázku, Ze öi mesto

súhlasilo s tfm, 2e na klobáskach pouZil erb mesta ?

- pr¡ bfvalej mestskej lekárnije stíp verejného osvetlenia, na ktorom chyiba kryt,

treba to z bezpeðnostného htadiska zabezpeóit

- poZiadalzverejnif interpelácie s odpoved'ami na stránku mesta

- Galandia-zakúpenie lehátokaízozisku, S tis.€ na akú reklamu? Web stránka

Galandie - nie je tam nið uvedené o tom, Ze sa bude otvárat.

Peter Paðka

kontajnery pri BD sídl. SNP ö. 997 budeme sa s tfm zaoberat

kolobeZky - bolo to tu interpelované, je s tfm problém, budeme eðte

intenzívnejðie komunikovat' s realizátorom tohto projektu

s chodníkom na Kaskády sa neuvaZovalo, chodník na Kolóniu súbeZne

s cyklotrasou, uröite s t¡im poöítame. PomôZu nám aj developeri.
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kolobeZky aj cyklotrasu u mña spája jedna vec, je tu nedostatoöná

ohfaduplnosf

osvetlenie pri bfvalej lekárni - d'akujeme za podnet, nedostatky odstránime

interpelácie sa zverejñujú na web stránke mesta

Galandia reklama- poZiadam pána konatefa, aby to odkonzultoval s tebou, má

svoje predstavy

erb mesta, rokujeme s realizátorom tohto milého projektu, ktotli má moju

podporu a ja som oprávnenf, pokial mi je známe im poskytnút tento súhlas.

Rád pouZijem tie klobásky a d'alðie vyirobky ako reprezentaöné dary.

lng. Tibor Drozd

obrátil sa na poslancov a zástupcov mesta o podporu OZ Floorbal

Peter Paõka

v krátkosti zhrnul ako má OZ Floorbal v öportovej hale povolené tréningy, öo

sa tfka tréningor4fch hodín bez poplatku a za poplatok. OZ ide o to, aby sme

predíZiti dobu neplatenia do osemnástej hodiny.

lng. Tibor Drozd

- áno, ide nám o to aby sme nemuseli platif

Peter Paðka

- musíme nájst spôsob, ako Vám vyjst v ústrety

Peter Závodskf

- Vaðím poZiadavkám bolo na 10Oo/o vyhovené. Problém je v tom, Ze máme

jednu öportovú halu. My sa snaZíme pomôct vöetkiim a máme tu platné

v5eobecne záväzné nariadenie a pravidlá platia pre vðetkfch.

Peter Pa5ka

- urobíme zmenu v5eobecne záväzného nariadenia, budeme hfadat d'alöie

rieöenia

PaedDr. Peter Õernf, PhD.

- kolega Závodskii to presne vysvetlil

MVDr. Gábor Pallya

- dávam do pozornosti len to, 2e tak ako MsZ neuröuje Struktúru kultúrneho

887



programu, ktoni objednáva MsKS, tak MsZ nemá Ziadny dosah na to, aby

uröoval, tréningové hodiny v Õportovej hale. Jediná schodná cesta je urðit
jednotné pravidlá pre v5etkiich.

Stefan Varga

- vyjadril sa k predmetnej Ziadosti OZ Floorbal - toto tu je úplne nesystémové

rieðenie. My sa snaZíme vyhovief vðetkfm.

lng. Tibor Drozd

neexistuje VZN, existuje návrh zmeny organizaönej ötruktúry a návrh úpravy

poplatkov, ktoni bol schválen¡i 11.11.2007. Preöo podl'a tohto dokumentu

niektoré kluby poplatky neplatia?

Stefan Varga

- vysvetlil - pretoZe majú svoje ðportoviská. Ak idú v zime do haly, tak si za to

zaplatia. Ceny máme nastavené vel'mi nízko v in¡ich mestách je to viac.

Peter Paðka

- reZim nie je stopercentny, z ðasu na öas treba veci menit k lepöiemu . Ziadne

mesto v regióne neprispieva takou sumou zrozpoötu ako mesto Galanta.

Roöne platíme klubom víac ako 200tis.€. Platíme eëte cez Správu öportoqich

zariadeni, d'alöia nepriama dotácia na öinnost klubov tym, 2e platíme energie,

vöetky ostatné veci. Správa Sportouich zariadení má za úlohu vo vymedzenom

öase si zarobit a doplnif svoj rozpoöet na poZadovanú úroveñ. Z tohto rozpoötu

potom oni následne robia nejaké rekon5trukðné práce a pod. Väöðina klubov v

Galante sa spolieha na to, 2e dostanú financie od mesta a fungujú takto
jednozdrojovo. My potrebujeme, aby ste htadali svojich d'al5ích sponzorov.

lng. Tibor Drozd

- otázka na p. Vargu - môZeme mat tréning v öase 17,00-18,30hod.?

Stefan Varga

teraz máme uzavrety harmonogram na celú zimnú sezónu

Karol Nagy - obðan

- poprosil o úpravu (zasypat Strkom) priestor pri parkovisku pred BD ö. 969 -
parkujú tam motorové vozidla

- pyta sa, öi sa nebude budovaf kontajnerové stojisko s oplotením pri tomto
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bytovom dome. Je to blízko cesty, je tam neporiadok.

- otázka bude v t¡ichto tiiZdñoch vykonaná deratizácia verejniich
priestranstiev?

Peter Paðka

makadam - s tfm by nemal byt Ziadny problém

kontajnery to nie je lacná záleZitost

parkovanie - informoval o investorovi, ktoni by mal vybudovaf parkovacie

miesta práve pred BD ð. 969

deratizácia bude teraz v jesennom období od 15. októbra

Milan Toszegi- obõan

Peter

som velmi rád,2e Galanta sa rozvíja, öo má neteðí je,2e vSetky zelené plochy

sa betónujú a zastavujú.

Máme takii problêm,2e raz mesaöne vznikne havária vodovodného potrubia na

ul. kpt. Nálepku. Problém s kanalizáciou sa pravidelne opakuje. Súkromne si

dávame preplachovaf celé potrubia lebo je zanesené hlavné potrubie na

hlavnfch uliciach. Mám informáciu, 2e ZsV a.s. uZ neodporúöa napájat nové
jednotky na jestvujúcu kanalizáciu. Preto sa pytam, aké kroky bude v tomto

mesto podnikaf?

miestna komunikácia na ul. kpt. Nálepku - cestu asfaltoval TTSK, opravovali

kanalizaöné poklopy ích oprava trvala 6-7 tfZdñov.

Trnavskii samosprávny kraj spravil asfaltovú cestu, namal'oval cyklotrasu a
nenamaloval priechody pre chodcov. Pod'akoval p. Mgr. Biróovi, ktoni velmi

ústretovo a promtne toto vybavil a na druhf deñ bol priechody vyznaöené.

Paðka

- som rád,2e pán Biró pomohol

- asfaltovanie komunikácie - nastali tam problémy s kanalizaönfmi poklopmi,

preto tie práce trvalitak dlho

- rokujeme s Vodárenskou spoloönostou, robia preplachy potrubia vody

a kanalizácie. Malo sa zaöat s rekonötrukciou v letnom období, nevy5lo to.

Dlho sa ðakalo na súhlas Slovenskej správy ciest, ktoni investori získali minulf

t¡iZdeñ a môZe sa pomaly zaë,at s realizáciou tohto projektu, takZe problém na

ulici Kpt. Nálepku by sa uZ nemal vyskytovaf, ak sa to vybuduje.

Tomáð Horváth - obðan

- otázka na p. primátora, kedy bude zvolané stretnutie s oböanmi?

- akcia na Sárde - kultúrne podujatie - p. primátor tvrdil, 2e sa nedodrZali
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podmienky, pr¡tom sám primátor rúëko nemal

- Galantafest - vðetko sme dodrZali a bolo nám povedané, Ze akciu dá5 zruðit
- budú stretnutia s oböanmi, môZeme si vykomunikovaf tieto veci?

Peter Paðka

predpokladám,2e pristúpime k online stretnutiu s oböanmi, nakolko sa situácia

zasa zhoröuje. Nebudeme robít stretnutie tu v zasadaðke.

spomínané podujatie - nie nedodrZiavali sa opatrenia tak, ako sa mali

dodrZiavaf

na kultúrnej komisii sme si povedali, Ze sa budú robít malé kultúrne podujatia.

Následne priöiel pán riaditef MsKS s myðlienkou, Ze aspoñ dva-tri koncerty

urobí. Zase sa mu to odobrilo a nefungovalo to tak, ako by malo. Následne sa

to vyuZilo na antikampañ voöi mojej osobe.

Norbert Miklós - oböan

na minulom zasadnutíMsZ som mal poZiadavku na vybudovanie gabiónového

státia pri BD oproti trhovisku

vo vf5kovfch BD uZ nie je dostatoön1i tlak vody, voda je zneöistená, niö sa

s tiim nerobí

p. primátor Vy ste dali príslub,2e budete zvolávat stretnutia s oböanmi a tieZ

stretnutie k parkovacej politike

Peter Paðka

- evidujem poZiadavku na zoradenie kontajnerov

- parkovaciu politiku zatial väöðina poslancov neakceptuje v tej podobe, ako

sme ju chceli presadif. Akékollvek stretnutia s oböanmi v danej chvíli nemajú

zmysel.

- åltát voda - tesne pred Vaðím príspevkom som o tom hovoril. Je to dlhodobf
proces.

Martin Fukas - konatel'Bysprav s r.o.

oboznámil prítomn¡ich s problémom poklesu tlaku studenej vody.

Komunikujeme s vodárenskou spoloönosfou, ktorá argumentuje,2e viacej uZ

nevedia dat. Vðetky olázky ohl'adom nízkeho tlaku prosím adresujte na

Západoslovenskú vodárenskú so sídlom v Nitre, oni sú dodávatelia vody.

Peter Paëka

problém s kvalitou vody majú na vðetkfch trasách, ktoré súvisia so zdrojom
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vody v Jelke, rie5ime to s primátorom Sale, Serede a Sládkoviöova.

Norbert Miklós - obðan

dokedy bude mesto povofovat novú vfstavbu?

Peter Paðka

vöetky nové stavby, ktoré sú realizované na viichod od Galanty, tak si musia

rieöit aj tieto problémy, takZe sú v súlade s námietkami Západoslovenskej

vodárenskej. Rieöia sito developeri na svoje náklady. Bude sa tam robif d'al5ia

tlaková stanica, ktorá bude zabezpeöovaf, aby tlak vody neklesal v celom

meste.

VáZení prítomní ðas vypröal, vyhlasujem prestávku

sme po prestávke prosím prezentujte sa. Prezentovalo sa 15 poslancov sme

uznáðaniaschopní, pokraöujeme bodom

Bod õ. 9 - Návrh na ll. úpravu rozpoõtu TsMG a V. úpravu rozpoëtu mesta Galanta
a vúdavkv na znovuspustenie a prevádzku TC Galandia

lng. Stefan Marczibányi

- Galandia - stavbu musíme dokonðit, taj<2e nav¡iðenie finanönfch prostriedkov

podporím

- kalendár do domácností - kalendár má do mesta priniesf porozumenie,

zní2enie nákladov a zníZenie odpadu. Dvojítú informovanosf v meste

nepotrebujeme. Kalendár zostáva celf rok doma a raz sa vyhodí. Zniåovanie

nákladov vidím v tom, 2e do budúcna tieto informácie dostanú oböania jednou

formou v jednom súhrnnom dokumente. Mojou snahou je zohnaf na kalendár

financie a mám pred sebou d'alðie rokovania.

PhDr. Marta Vajdová

faktická - ja nemám proti kalendáru niö. Ja som len povedala,2e 10 rokov

máme nieðo schválené a niö sa s tfm nerobí. Cesta v Hodoch je v havarijnom

stave a my nemáme problém daf 15tis.€ na kalendár.

Peter Pa5ka

z toho celého mám pocit, Ze kalendár chcú vðetci akurát sa nie kaådy zhodne

na tom, z akych zdrojov a ako bude financovanf. Ja si myslím, Ze v tom

kalendári by mali byf údaje z mestského úradu, z mestskfch organizáciía nie

reklamnli priestor pre nejakiich na5ich partnerov.

891



lng. Stefan Marczibányi

- vyzval kolegov poslancov, aby sa pridali k tejto iniciatíve a povedali ako si

kalendár predstavujú

Zoltán Szelle

- Galandia - na mesto sme odovzdali podrobn¡i finanön¡i plán, plán trZieb.

Yychádza to okolo 1,2 milióna predpokladanf roönii plán trZieb.

- dal do povedomia pozemky vedla Galandie, ktoré vlastní súkromn¡i investor,

ktorli má zámer pozemky predat. Galandii chfba parkovisko, takZe treba sa aj

tfmto zaoberaï.

Peter Paðka

- ked' sa schvaÍovalo uznesenie, súöasfou toho uznesenia bol aj záväzok,2e

tieto peniaze sa pouZijú na kúpu a ufstavbu parkovacích miest pre Galandiu.

Treba nájsf peniaze na dokonöenie, tak ako povedal pán konatel bez
parkoviska Galandia fungovat nebude môct. TakZe ajt¡imto sa budeme musief

zaoberaf. Predpokladám, 2e do konca mesiaca október zvoláme eðte

mimoriadne zastupitelstvo, na ktorom by sme sa venovali ajtejto téme.

Mgr. László Biró

- otëtzky k 150tis.€ - öi by v uznesení nemalo byf uvedené, 2e sa jedná o

návratnf finanönf príspevok, nie je to tam napísané. Druhá otázka, pred

hlasovaním, dat, öije to moZné zrealizoval?

lng. Juraj Srnka, PhD.

- odpoved' na druhú otázku, krytie v rozpoöte na qidavky 150tis. € nemáme.

Vfdavky máme len na tiich 85tis.€ na prevádzku do konca roka. KedZe nebolo

krytie zo strany mesta, tak v uznesení nie je uröené, akyim spôsobom, öo by

tam podla správnosti byf malo.

Mgr. László Biró

- ako to budeme rieðif, ked'nemáme na to krytie?

lng. Juraj Srnka, PhD.

na finanönej komisii, bol predloZenii materiá!. Predseda komisie povedal, Ze

potom k nemu zasadnú poslanci MsZ, takåe to máme nechat' tak ako to je.

Musíme rozdelif vöetky uznesenia tfkajúce sa Galandie, aby neboli spolu s
rozpoötom mesta preto sú samostatne, ale u2 na finanönej komisii odznelo, Ze

krytie na 150tis.€ v rozpoðte mesta nie je.

892



lng. Augustín Popluhár

faktická - na finanönej komisii sme sa dohodli, Ze vöetky uznesenia, ktoré sa

budú tfkaf Galandie aj v rámci rozpoötu, budú vyñaté na podnet pani

Gauliederovej.

Zuzana Gauliederová

- na 150tis.€ nemáme krytie

Peter Paðka

- existuje moZnosf, 2e Galandia, by si zobrala úver. Neviem si predstavit, 2e

teraz Galandiu neukonöíme. Treba povedat, Ze do 31.12. musíme otvorit' lebo

zaplatíme korekciu 4.3 milióna EUR

MVDr. Gábor Pallya

- toto je nereálne, nezrealizovatelné obchodná spoloönosf, niö nevlastní,

spravuje mestskf majetok a má negatívne saldo 5 rokov. Nikto Galandii s r.o.

pôZiöku nedá.

Peter Paöka

- predjednali sme veci s bankou. Banka si vie predstavit,2e Galandii s.r.o.

poZiöia peniaze. Mesto nebude ruöif, ruöif bude Galandia so svojím majetkom.

Milan Biõan

- pre mña je priorita, aby 31.12. mohol pán konatel otvorif Galandiu, v opaönom

prípade prídeme o 4,3mil.€

Zuzana Gauliederová

my sme rekonötruovali vöetko, tak samozrejme, 2e peniaze nie sú. Niektoré

veci sú prekroðené z pôvodného rozpoðtu.

Mgr. László Biró

- podla mña je nekorektné takto o tom diskutovat, Ze hl'adajme a otvorme. Ked'

schválime t¡ich 150tis.€, öo bude d'alej ked' to nie je kryté rozpoötom.

Dohodnime sa, Ze za mesiac sa stretneme, s tym,2e dáte konkrétny návrh.

MVDr. Gábor Pallya

- úplne scestné, lebo pred 4-5 rokmi sa dohodlo po dlhfch súdnych sporoch, Ze

Galandia a vðetky ostatné eseroöky v zriad'ovatel'skej pôsobnosti mesta a v
stopercentnom majetku mesta majú Valné zhromaZdenie v osobe primátora.
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Ked' primátor tvrdí, 2e Galandia s.r.o. má vlastnii majetok, tak na vzatie úveru

staöí súhlas primátora ako Valného zhromaZdenia spoloönosti.

Mgr. Miroslav Psota

- öo sa t¡ika t¡ich 150tis.€ musíme spravif inventarizáciu vofn¡ich zdrojov, tzn.2e

dnes tú piatu úpravu rozpoötu asi nemôZeme schválif, lebo sú tam poloZky, na

ktonich by sa dalo uðetrit, ale k tomu treba, aby zasadla finanöná komisia.

Potom nemusíme brat úver. Ja iné racionálne rieðenie momentálne nemám.

Zoltân Szelle

- Galandia je priorita, ja si nevymfölam öísla. Plne sa stotoZñujem s tfm, öo

povedal pán viceprimátor. Odporúöam zvolaf mimoriadne MsZ, ked' budú

pripravené podklady, zatial s financiami poökáme.

Peter Paõka

- v úprave rozpoötu máme peniaze, ktoré sú uröené na ulicu Obrancov mieru, tú

treba opravit. Navrhujem schválit úpravu rozpoötu tak, ako je predloZená teda

bez Galandie. Ku Galandii sa vrátime na mimoriadnom zasadnutí MsZ.

Mgr. Miroslav Psota

- k V. úprave rozpoötu by som pristúpil selektívne, öo je nutné schválit, tak to

schválme, ale sú tam také poloZky, ktoré si nevyZaduje okamZité rieðenie.

lng. Juraj Srnka, PhD.

- navrhujem schválif predloZeny materiál v tej forme ako je predloZenf. Do

nasledujúceho zasadnutia MsZ, ak by to nevyölo s tiim úverom pripravíme z

naðej strany materiál krytia finanön¡ich prostriedkov.

lng. Augustín Popluhár

- sú tu pozmeñujúce návrhy p.Závodského - 1. hlasovat osobitne ohladne

kapitoly ,,Kalendár podujatí", 2. osobitne rie5if pre Galandiu 85tis.€ po 3.

150tis.€, na ktoré nemáme krytie je otázne, a následne by sme hlasovali

unblok za cel¡i predloZenli návrh zmien s pozmeñujúcimi návrhmi p.

Závodského.

Mgr. László Biró

- sami si zuZujete priestor. MoZno by sa dalo nejakfch 30- 40tis.€ zrozpoötu

zobrat.

lng. Stefan Marczibányi

- to, ðo je nevyhnutné rieðit teraz navrhujem schválif a ostatné tfch 150tis.€ na

mimoriadnom zasadnutí MsZ.
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Peter PaSka

- my sme sa zhodli na tom, 2e by sme pokraöovali d'alðími bodmi rokovania a
pán prednosta s vedúcimi oddelení by sa pozreli na to, 2e, öo potrebujeme

rie5if teraz, a ðo by mohlo poökaf.

Mr. János Marsall

- navrhol za t¡ich 150tis.€ dnes nehlasovaf, presunút to na nasledujúce MsZ

Peter Paõka

- zatial tento bod preruðíme, ideme rokovaf d'alej. Zatial pán prednosta aj

s kolegami sa budú venovaf úprave rozpoötu, aby sme mohli tento bod

schválit.

Bod ö. l0 - Ziadost'o predlZenie náimu k NP na ul. Hlavná 946 v Galante v správe
spol. Bysprav s r.o. Galanta

Martin Fukas - uviedol materiál
Peter Paõka - rozprava

lng. Augustín Popluhár

- návrh uznesenia Bod ö. 10 v zmysle predloZeného písomného návrhu

uznesenia

Uznesenie
Mestské zastupitelstvo Galanta v súlade s ustanovením S 11 ods. 4 zákona
ö. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorðích zmien a doplnkov

schvaluje
Návrh na predíåenie nájomnej zmluvy :

Nebytovf priestor : ul. Hlavná 946 v Galante

Nájomca = Zijaedin Abazi,lr¡.R.Stet¿nika467t53,93401 Levice

lÖo : gr 70 s2 02

Úõel ná¡mu : predaj zmrzliny a mrazenych krémov

Doba nájmu: od 1.1 1.2021 do 3l .10.2026 z viipovednou lehotou 3 mesiace

Plocha nebytového priestoru 
= 
49 m2

Nájomné za 1m2 : 135,42 € s valorizáciou, bez sluZieb spojenfch s nájmom
priestoru

Roöné nájomné : 6 635,40 €
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Súöasfou úhrady za nájom nebytovfch priestorov nie je úhrada za sluåby t.j. za
spotrebu elektrickej energie, plynu, vykurovania nebytového priestoru, miestne
poplatky a poistenie, ktoré nájomca platí v prospech dodávatel'ov. Nájomné podlieha
valorizácii kaZdoroöne po dobu platnosti zmluvy.

Ukladá
konatelovi spoloönosti Bysprav spol. s r.o., Galanta vyhotovit dodatok ku zmluve
v zmysle schváleného návrhu.

Z: konatel'Bysprav spol. s r.o.

Termín : do 30.10.2021

Hlasovanie: Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 16
Za: 15
Proti: 0
Zdräalo sa: 0
Nehlasovalo: 1

Peter Paðka

kon5tatujem, 2e uznesenie bolo schválené

Bod ð. 11 - Ziadost'o predlienie náimu k NP na ut. Hlavná 945 v správe spol.
Bvsprav s r.o. Galanta

Martin Fukas - uviedol materiál
Peter Paðka - rozprava

lng. Augustín Popluhár

- návrh uznesenia Bod ö. 11 v zmysle predloZeného písomného návrhu

uznesenia

Uznesenie
Mestské zastupite[stvo Galanta v súlade s ustanovením $ l1 ods. 4 zâkona ö,.

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorðích zmien a doplnkov

schval'uje
Návrh na predíãenie nájomnej zmluvy :

Nebytovf priestor: ul. Hlavná945 v Galante

Nájomca : Ladislav Benkoviö - TEMPOSTEMP, 925 Ol Matúðkovo 737

¡Õo : 34 4s 27 02

Úeel ná¡mu : predaj kancelárskych potrieb, tlaöiarenské sluZby

Doba nájmu : od 1 .1 .2021 do 31 .12.2026 z vlipovednou lehotou 3 mesiace

896



Plocha nebytového priestoru : 66,50 m2

Nájomné za 1m2: 124,17 € s valorizáciou, bez sluZieb spojeniich s nájmom priestoru

Roõné nájomné :8 257,20 €

Súöasfou úhrady za nãjom nebytovfch priestorov nie je úhrada za sluZby t.j. za
spotrebu elektrickej energie, plynu, vykurovania nebytového priestoru, miestne
poplatky a poistenie, ktoré nájomca platí v prospech dodávatelov. Nájomné podlieha
valorizácii kaZdoroöne po dobu platnosti zmluvy.

Ukladá
konatelovi spoloönosti Bysprav spol. s r.o., Galanta vyhotovif dodatok ku zmluve v
zmysle schváleného návrhu.

Z: konatel'Bysprav spol. s r.o.

Termín : do 30.10.2021

Hlasovanie: Z celkového poðtu poslancov : 19
Prítomní: 16
Za: 14
Proti: 0
Zdråalo sa: 0
Nehlasovalo: 2

Peter Paðka

konötatujem, 2e uznesenie bolo schválené

Bod ë. 12 - Návrh podmienok na vvhlásenie obchodnei vereinei sút'aåe na
nebvtovú priestor Vaianského 909

Martin Fukas - uviedol materiál
Peter Paõka - rczprava

lng. Augustín Popluhár

- návrh uznesenia Bod ö. 12 v zmysle predloZeného písomného návrhu

uznesenia

Uznesenie
Mestské zastupitefstvo Galanta v súlade s ustanovením $ 9 ods. 1 písm. c)

zákona ö. 13811991 Zb. o majetku obcí v znení neskorðích predpisov

schval'uje
prenájom nebytového priestoru na ul. Vajanského s.ö. 909 v Galante v správe
spoloönosti Bysprav spol. s r.o. formou obchodnejverejnej sútaZe.

Schval'uje
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podmienky na vyhlásenie obchodnejverejnej sútaZe na nebytoqi priestor na ul.
Vajanského s.ö. 909 v Galante v správe spoloönosti BYSPRAV spol. s r.o. Galanta

nasledovne:

Predmet s(tt'aie.' nehnuteÍnosf vo vlastníctve mesta Galanta na Vajanského s.ö.
909 v Galante o u/mere: nebytoqf priestor 26,12 m2

Doba nájmu.' na dobu urðitú 5 rokov s vfpovednou lehotou 3 mesiace.

Úéet ná¡mu: prevádzkareñ obchodu a sluZieb s vylúöením prevádzkovania
uihernfch hracích automatov, stávkovfch kancelárii, reðtauraðnfch a pohostinskfch
zariadení a öinnosti ohrozujúcich mravnosf.

Minimálny nájom:$}€lm2lroðne, s valorizáciou abez sluZieb spojenfch s nájmom

nebytového priestoru

Zá bez pe ka.' vyh lasovate l stanoví vyi5ku zábezpeky, m i n i má l ne vða k vo vfðke
300,00€. Zábezpeka prepadne v prospech vyhlasovatela, akvítaz súfaZe neuzatvorí
zmluvu do lehoty stanovenej vyhlasovatelom.

Menuje
komisiu na vyhodnotenie sútaZnfch návrhov v zloäeni:

lng. Augustín Popluhár - predseda, õlenovia: Bc. Vladimír Danko, Mgr. Jurai
Bottka, Peter Tomið, Zsolt Takáö

ukladá
vyhlásif obchodnú verejnú súfaZ na prenájom nebytového priestoru s podmienkami
schválen¡imi mestskim zastupitelstvom v súlade s Pravidlami obchodn¡ich verejn¡ich
sútaZi mesta.

Z: prednostovi MsÚ

Termín: do 3l .10.2021

Hlasovanie: Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 16
Za: 15
Proti: 0
Zdräalo sa: 0
Nehlasovalo: 1

Peter Paëka

konðtatujem, 2e uznesenie bolo schválené
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Bod ð. 13 - Operaðnú olán zimnei údrå MK. chodníkov a VP na zimné obdobie
2021t2022

lng. Ján Pol'akovskf
Peter Paðka

- uviedol materiál
- rozpîava

lng. Augustín Popluhár

návrh uznesenia Bod ö. 13 v zmysle predloZeného písomného návrhu

uznesenia

Uznesenie

Mestské zastupiteÍstvo v Galante s ustanoveniami $14 ods.4 zákona 369/90 Zb.

o obecnom zriadení v znení neskoröích predpisov a doplnkov

schval'uje

,, Operaöny plán zimnej údräby miestnych komunikácií, chodníkov a verejnfch
priestranstiev na zimné obdobie 2021 12022,, bez pripomienok.

Hlasovanie: Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 16
Za: 14
Proti: 0
Zdräalo sa: 0
Nehlasovalo: 2

Peter Paõka

kon5tatujem, 2e uznesenie bolo schválené

Bod ð. 14 - Návrh na schválenie õlena Dozornei radv sooloðnosti GALANDIA.
spol. s r.o.

Peter Paöka

vðetkfm poslancom som rozposlal e-maily, v ktorom som Ziadal o personálne

nominácie, pretoZe Dozorná rada Galandia v súöasnosti nie je
uznáðaniaschopná. Dostal som jeden návrh a to návrh na pána Milana

Zeleñéka za ölena dozornej rady. Ziadam, aby ste doplnili dozornú radu

Galandie, aby bola funköná.

lng. Augustín Popluhár

návrhová komisia navrhuje, aby dané uznesenie bolo prijaté nie tajne, ale

verejne, prosím hlasujme
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Hlasovanie Z celkového poðtu poslancov : 19
Prítomní: 15
Za: 13
Proti: 0
Zdråalo sa: 1

Nehlasovalo: 1

návrh uznesenia kBodu ö. 15 vzmysle predloZeného písomného návrhu

uznesenia

Uznesenie

Mestské zastupitelstvo Galanta podla $ 11 ods.4 písm. l)zákona ð. 369/1990 Zb. o
obecnom zriadení v znení neskor5ích predpisov

berie na vedomie

vzdanie sa lng. Stefana Marczibányiho ölenstva v Dozornej rade spoloönosti
GALANDIA spol. s r.o.

schval'uje

lng. Milan a Zeleñáka za ëlena Dozornej rady spoloðnosti GALANDIA, spol. s r. o.

ùtada

primátora mesta

pri vfkone pôsobnosti valného zhromaådenia spoloönosti GALANDIA, spol. s r. o.,
bezodkladne vymenovaf lng. Milana Zeleñé,ka za ölena Dozornej rady spoloönosti
GALANDIA, spol. s r. o., v súlade so schval'ovacou öastou uznesenia.

Hlasovanie Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 15
Za: 10
Proti: 0
Zdråalo sa: 4
Nehlasovalo: 1

Peter Paõka

- konðtatujem, Ze uznesenie bolo schválené
- odovzdávam slovo p. viceprimátorovi

Bod ð. l5 - Soráva o ledku kontrol Únl(

MVDr. Gábor Pallya
Mgr. Miroslav Psota

- uviedol materiál
- rozprava
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Zollán Szelle

- otázka - kto schvaluje reprezentaön¡i fond primátorovi ?

MVDr. Gábor Pallya

- mestskézastupitelstvo

Zoltán Szelle

- bolfond primátora preöerpany?

MVDr. Gábor Pallya

- nebol preöerpan¡i

Zoltán Szelle

- sú tam niektoré také poloZky, ktoré nie sú v súlade s nejakou internou

smernicou?

MVDr. Gábor Pallya

- je tam straðne vela takfch poloZiek

Zollân Szelle

- nechápem v 21. storoöí ideme primátorovi mesta zobrat platobnú kartu

MVDr. Gábor Pallya

máte pred sebou návrh opatrení. Primátor a úrad nenavrhol Ziadne nápravné
opatrenie tieto nápravné opatrenia som navrhoval ja, vychádzajú zo zistení.
Va5ou právomocou je uröit rozsah a vefkosf kapitoly na reprezentaönom
fonde, tak isto je vo Vaðej právomoci prijaf alebo neprijaf tieto nápravné
opatrenia.

lng. Milan Zeleñák

- najnovðie vydanie Galantskfch novín - upozorñoval som, aby Galantské
noviny, ked' uZ vychádza¡ú v akejkol'vek podobe, aby neboli tlaöené na
najdrahðom papieri, ak¡i je na Slovenskom trhu

- hlavnf kontrolór odporúöa riadítel'ovi MsKS, aby si nacenil právne sluZby, ved'
mesto má právnika

- Galantské noviny - nebol urobenf Ziadny vyber, nebola schválená äiadna
redaköná rada. Redakönú radu si spravil sám vydavatel. Bol by som rád, aby
najbliZ5ie vydanie, ktoré bude spracované MsKS Galanta bolo písané na
normálnom papieri, nie na kriedovom.
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PhDr. Marta Vajdová

- reagovala na právnika MsKS - na MsÚ je právne oddelenie ,takz akého dôvodu
si mesto prenajíma právne sluZby od infch drahfch kancelárií atieZ mesto má

oddelenie verejného obstarávania a prenajíma si verejného obstarávatel'a
- reprezentaönf fond - audítor Vám zoberie takého úötovné doklady? Chfbajú

tam základné úötovné doklady.

lng. Juraj Srnka, PhD.

- zareagujem na správu hlavného kontrolóra zo strany mesta - ked'sme dostali
návrh správy, s ktoqim sme sa vo vela bodoch nestotoZnili, tak sme podali

hlavnému kontrolórovi k tejto správe námietky, ktoni minimum námietok uznal.
Ja nehovorim, 2e nemá byf konðtruktívna kritika beriem, ale ja za mesto za
seba za svojich kolegov sa so správou v niektonich bodoch nestotoZñujem -
d'alejto zdôvodnil.

- platobná karla primátora mesta - rozpoðet nie je preöerpany, tak,Ze nevidím
Ziadny dôvod na jej odobratie primátorovi mesta

- poZadujem zru5if - vyvodenie dôsledkov voöi zodpovednfm zamestnancom
za neplnenie Opatrenia ö. 2 zo díta 30.12. prijatého z u.isledkov kontroly
öerpania finanðnfch prostriedkov rozpoötovan¡ich v rozpoöte mesta Galanta na

reprezentaöné úöely, uröite nedo5lo k tak¡im neplneniam opatrení, aby to
muselo znamenat vyvodit dôsledky voöi zodpovedn¡im zamestnancom. My
sme predloZili námietky k správe ÚHf. Viem Vám ich poskytnút, ale s tiimi
tromi bodmi sa uröite neviem stotoZnif.

MVDr. Gábor Pallya

k právnikovi MsKS - v rozpoöte MsKS je skonðtatované, zabezpeëif finanöné
prostriedky úöelovo uröené na u.ikon právnych sluZieb. MsKS nebudú
zamestnávat právnika. Mestskf právnik je pracovne vytaZenf alebo posilnime
právne oddelenie na MsÚ a mõäe mesto robif právne sluZby pre vðetky
mestské organizácie.
reprezentaönii fond primátora - nie sú dodrZané atribúty pouZívania tiichto
verejniich finanöniich prostriedkov na úðely reprezentaöného. My máme
mestskfm zastupitefstvom schválené pravidlá, ktoré hovoria o ufnose
Ministerstva financií na, ðo sa dajú pouZif, v akom rozsahu, nákup darov tu
nebudem rozoberat v akej\aiðke a öo sa dáva. Nemyslím si, 2e je to takii vetkyi

problém, aby pri öerpaní sluZobného obeda bol uvedenf úðel a zúöastnené
osoby.

lng. Juraj Srnka, PhD.

- reagovali ste uZ na dalöie body z Vaðej správy, ale ja som nehovoril, Ze

chceme zru5it vðetky opatrenia, ktoré budú vyplfvat znávrhu uznesenia.
- k p. Vajdovej - audítorka kontrolovala úötovnú závierku za rok 2019-2020 a

ohladom tejto poloZky nemala absolútne Ziadne pripomienky.
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Peter Paõka

k p. Vajdovej - podl'a Vás by bolo v poriadku, keby primátor chodil na obed
developermi a nechal si od nich vöetko platit? Pre mña je to otázka absolútnej
etiky. Chcem daf najavo nezávislosf tohto úradu. Míñame ovel'a menej, ako sa
míñalo v minulosti.
v správe kontrolór vytkol, Ze som odchádzajúcemu prezidentovi Samsungu
zreprezentaöného fondu kúpil dar za 140 EUR, prekroöil som tfm pravidlá.

Tento ölovek by si zaslúZil ovel'a väðöie pod'akovanie.
V správe hlavného kontrolóra vidiet komu je naklonenf a kto je jeho kamarát.
Kontroly voöi mestskému úradu a jeho zamestnancov sú tendenöné. Prísne a
hodnotenia sú nemiestne. Ako príklad uviedol podpísanie zmluvy riaditefom
MsKS za 8 500€. Totko ku vöetkfm kontrolám hlavného kontrolóra za7 rokov.
Kontroly boli tendenöné a vychádzali z nich nezmyselné vfsledky.

MVDr. Gábor Pallya

- absolútne zásadne odmietam tieto vyjadrenia primátora, za môjho pôsobenia

Ziadny primátor nespochybñoval môj prístup k mestskému úradu. Je úplne
scestné, ðo si povedal. NemôZemzato,2e za poslednychT rokov MsÚ pracuje
v takom reäime, Ze nie je to v súlade s pravidlami, ktoré máme podchytené v
intern¡ich alebo zákonnych normatívach.

- zakúpenie daru nie je v súlade s qynosom Ministerstva financií. Ja viem, Ze sa
to nepáöi, ale uröite to nie tendenöné a uröite to nie je úöelové.

Peter Paõka

krátka reakcia - za takéto zmluvy, ktoré podpísal riaditel' MsKS, by si na mña
podal 4 trestné oznámenia. Tak ako si to robil v minulosti tak, ako si to robil
nedávno.

MVDr. Gábor Pallya

p. primátor, to, öo podpísal riaditet Mestského kultúrneho strediska, to fakt nie
ðtandardnezazmluvnená pokuta, ale Ziadny právny predpis u.iðku ðtandardnej
a zmluvnej pokuty nerieði.

Mgr. Miroslav Psota

- öerpanie reprezentaönfch vldavkov - to opatrenie Ministerstva financií z roku
2004, nie som si istf, öi je eöte platné öi nebolo novelizované? Overím si to,
tak isto aj naða smernica, takZe moZno sa budeme musiet venovaf aj úprave
tichto pravidiel.

- Správa hlavného kontrolóra k vydávaniu Galantskfch novín - zúöastnil som sa
zasadnutia komisie kultúry medzitudskfch vzfahov, kde som si vypoöul
argumenty, len Zial, komisia nepoöúvala moje argumenty. Poslanci schválili
20tis.€ na vydávanie Galantskiich novín, ale ja sa neviem a nemôZem stotoZnít'
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s t!m, Ze mesto poöle mestskej organizácii peniaze a viac nás to nemá, ðo

zaujímaf, öo tá organizácia s tfmi peniazmi robí. MsKS nemá vo svojej

zriad'ovacej listine ani v predmete öinnosti vydávanie novín. V predmete

öinnosti má propagovanie vlastnej öinnosti, tam nie je o propagácii v ðtfle,

mestské noviny ani zmienka. Ja trvám na svojom názore, ktonf som povedal

na komisii kultúry a toto sa do budúcna musí usporiadaf, aby MsKS malo v

predmete öinnosti, napr. vydávanie mestského periodika, Galantské noviny

alebo iné noviny. Ako poslanec mestského zastupitelstva trvám na tom, aby

MsZ malo dosah na vydávanie tfchto novín, öi uZ obsadením o ölenov

redakönej rady alebo nejakiim infm spôsobom, lebo toto sa mi zdá dosf také

neðtandardné, ked' sme poskytli peniaze z verejnich zdrojov a nemáme

vedomosf o tom, aki formát, kolko vftlaökov, aké zameranie atd'. bude toto

periodikum maf. NemôZem sa spolahnút na to, Ze len pán riaditet robíkorekcie

vlitlaökov Galantsk¡?ch novín, len s jeho súhlasom môZu íst do tlaöe a pod.

öo sa tika verejného obstarávania - ja som si pozrel na webovom sídle MsKS

Vaðu internú smernicu, ktorá hovorí, Ze vðetky zëtkazky s nízkou hodnotou nad

5.000 EUR podliehajú nejakému vfberovému konaniu, resp. prieskumu trhu,

tak minimálne tlaö tfchto novín je v hodnote vy5öej ako 5.000 EUR. Hlavn¡f

kontrolór vo svojej správe neuviedol, öitoto skontroloval, öi si riaditet zanedbal

nejakú svoju povinnost. Hlavni kontrolór neskontroloval a nenapísal

mestskému zastupitel'stvu, öi riaditet postupoval v súlade so svojou vlastnou

smernicou alebo v rozpore s ñou.
ja ako za poslanca navrhujem, aby túto öast správy hlavného kontrolóra sme

dneska neprijali a dali pánovi hlavnému kontrolórovi eðte ðancu skontrolovaf

vöetko, öo nie je v tejto správe, nech sa vyjadrí k zriadovacej listine, nech sa

vyjadrí k transparentnému verejnému obstarávaniu atd'. po doplnení tejto

správy si môZeme túto správu naðtudovaf.

Peter Paðka

- vráfme sa prosím k preruöenému bodu k úprave rozpoötu

lng. Augustín Popluhár.

- budem ðítaf len tie poloZky, ktoré sme zmenili alebo upravili bud'hore alebo

dole

Beåné príjmy:

zv¡i5enie o 110.000 EUR, ako v predloZenom návrhu

predloZenom návrhu

návrhu
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199,10 EUR tak ako v predloZenom návrhu

EUR

na SODB nula EUR

29 977,00 EUR, tak ako v predloZenom návrhu

V. úprava beÈnfch príimov 78 531,82 EUR

Kapitálové príimy:

tak ako v predloZenom návrhu

kapitálové príimy navföenie o 30 277,25 EUR

BeZné vfdavky:

do poistovní SOBD bez úpravy nula EUR

zamestnancov mimo pracovného pomeru SODB bez zmeny poloZka je nav¡iëená

o nulu EUR

SOBD nula EUR

o -12198,85 EUR, tak ako v predloZenom návrhu

zniäenie o -35 000,00 EUR, tak ako v predloZenom návrhu

o -3 459,96 EUR, tak ako v predloZenom návrhu

Oprava pomníka obetiam ll. svetovej vojny naviöenie o 1 700,00 EUR, ako v

predloZenom návrhu

ökolstvo správnou subjektivitou navfðeniu 7 858,00 EUR, tak ako v predloZenom

návrhu

a sociálnu prácu nula EUR

o 30 152,00 EUR, tak ako v predloZenom návrhu
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nula EUR

29 977,00 EUR, tak ako v predloZenom návrhu

celkové nav¡iëenie beZnfch vfdavkov ie o 473,91 EUR aj spolu s presunmi

Kapitálové vfdavky :

sluZby mesta Galanta_modernizácia fermentora 309,35 EUR podfa predlohy

sluZby mesta Galanta _dopravník do kompostárne 2760,00 EUR, podta predlohy

sluZby mesta Galanta_lyíica do kompostárne 208,00 EUR navföenie podta predlohy

Galanta-kamerovf systém do kompostárne nav¡?öenie 182,61 EUR

Galanta_studña kompostáreñ navyiöenie 14 280,00 EUR podla predlohy

Galanta_vozidlo BRKO 30 277,25 EUR podla predlohy

Galanta_unimobunka 5 700,00 EUR podÍa predlohy

cyklotrasy zníåenie - 20 000,00 EUR

- 30 000,00 EUR, podta predlohY

Gelkové navf5enie kapitálovfch vidavkov zníZenie o 3172,79 EUR spolu s

presunmi -3172,79 EUR

Finanðné operácie vfdavky :

to je Galandia
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navrhujem, aby sme o tomto hlasovali ako o jednom bode, následne pôjdu 2

body Galandia 85tis. EUR a 150tis. EUR, zopakujem celkovi prebytok a tieto

a sumy

Mgr. László Biró

- otázka - öi sa kolumbárium niekedy dokonöí? Zase sme to vypustili a

presúvame to uZ 3-4 roky

Eva Vaðáková

- máme vysútaZeného dodávatela, stavebné povolenie vðetko je nachystané na

realizáciu, ale niö sa nestane ak to dáme do budúceho rozpoötu

lng. Stefan Marczibányi

- nezaznamenal som stiahnutie svojho návrhu

lng. Juraj Srnka, PhD.

- my sme uváZili a rozhodovali, 2e öo eðte poöká do 30. októbra, atieZ
kalendár sme tam nezahrnuli

Mgr. János Marsall

- faktická - ja uZ strácam prehlad, vôbec neviem o ðo sa tu jedná, za öo budeme

hlasovaf. Prvf pozmeñujúci návrh, öo sa tiika rozpoðtu dal p. Závodskf o tom

sa nehlasovalo. Teraz sú tu d'alðie, ale nerozumiem, o öom hlasujeme, takto

sa netvorí rozpoöet.

Mgr. Miroslav Psota

rozprava eöte nie je ukonöená, bod bol preruðenf a htadali sa zdroje

vyfinancovania 150tis. EUR. ë,izete¡az po tfchto mínusoch v V. úprave rozpoötu

mesta sa naöli zdroje na poskytnutie náhradného finanöného príspevku

spoloðnosti Galandia na znovuspustenie prevádzky. Po spoöítanítfchto mínusov

a získaní zdrojov vo v¡iöke 85tis. EUR a 150.tis. EUR ostáva v prebytku rozpoðtu

6 900 EUR. Na kalendár teda zostalo 6 900 EUR.

lng. Stefan Marczibányi

- upravujem sumu na kalendár vo vföke 5tis. EUR, aby sa tou poloZkou poöítalo

v októbri na mimoriadnom MsZ. Prejdeme si to na finanðnej komisii.

Mgr. László Biró

- faktická - vðetko spravme pre to, aby sa vyrieðila Galandia ako priorita.
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PaedDr. Peter Gernf, PhD.

- faktická - rieöime Galandiu,iaza kalendár hlasovaf nebudem

lng. Stefan Marczibányi

- sfahujem svoj návrh, beriem pripomienky p. Biróa a p. Öerného na vedomie

Mgr. Miroslav Psota

- konöím rozpravu k V. úprave rozpoðtu a k návrhom TC Galandia a åiadam

návrhu komisia, aby predloZila návrhy uznesení

lng. Augustín Popluhár

- preöítal návrhy uznesení

Uznesenie
Mestské zastupitelstvo v Galante v zmysle S 10 ods. 6 zákona ö. 583/2004 Z.z.

o rozpoötovfch pravidlách územnej samosprávy v znení neskoröích zmien a doplnkov

schval'uje

prevod finanönich prostriedkov vo vfðke 85 920,33 € na zabezpeöenie chodu
prevádzky spoloðnosti Galandia spol. s r.o. do 31.12.2021.

Hlasovanie: Z celkového poötu poslancov : 19

Prítomní: 14
Za: 11

Proti: 0
Zdräalo sa: 0
Nehlasovalo: 3

Mgr. Miroslav Psota

- konötatujem, Ze uznesenie bolo schválené

Uznesenie
Mestské zastupitetstvo v Galante v zmysle $ 10 ods. 6 zákona ö. 583/2004 Z. z'

o rozpoötovyiclr pravidlách územnej samosprávy v znení neskoröích zmien a doplnkov

schval'uje
prevod finanönfch prostriedkov vo vföke 150 000 € spoloönosti Galandia spol. s r.o.

na znovupustenie prevádzky ako návratnf finanönf príspevok.

Z celkového poðtu poslancov : 19
Prítomní: 14
Za: 10
Proti: 0
Zdräalo sa: 1

Nehlasovalo: 3

Hlasovanie:
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Mgr. Miroslav Psota

- konötatujem, 2e uznesenie bolo schválené

Uznesenie

Mestské zastupitelstvo vGalante vzmysle $ 11 ods. 4 zákona ö. 369/1990 Zb.

o obecnom zriadenív znení neskoröích zmien a doplnkov

berie na vedomie

Stanovisko komisie finanönej a správy majetku MsZ a

schval'uje

predloZenf návrh na V. úpravu rozpoötu mesta na rok 2021 s pripomienkami

s prebytkom vo vföke 6 984€ prit¡fchto príjmoch a v¡idavkoch:

BeZn¡i rozpoöet:

Kapitálov1i rozpoöet:

Finanöné operácie :

Príjmy:

Príjmy:

Pr'rjmy:

15 209 093 €

830 277 €,

4122925€.

Vfdavky

Viidavky

Vfdavky

15 081 173€

3 276 557 €

1 797 581 €

a åiada

vedúcu finanöného a majetkového oddelenia vykonaf V. úpravu rozpoötu mesta

na rok 2021.

Termín = 
30.10.2021

Hlasovanie: Z celkového poðtu poslancov : 19

Prítomní: 14
Za: 11

Proti: 0
ZdrZalo sa: 0
Nehlasovalo: 3

Mgr. Miroslav Psota

- konötatujem, Ze uznesenie bolo schválené
- odovzdávam slovo P. Primátorovi

Peter Paðka

- pokraöujeme Bodom ö. 15

Zoltân Szelle

citoval z vfnosu Ministerstva fÍnancií, v ktorom sa ustanovujú podrobnosti o
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hospodárenírozpoðtouich príspevkoviich organizácií $ 2 ods. 2-za primeranf

vecny dar sa pri zahraniönej delegácie povaZujú dar v hodnote 200 EUR na

jednu osobu.

Milan Biöan

- faktická - podla môjho názoruje potrebné, aby primátor mal platobnú kartu

- Galantské noviny - pán Kolek bol iniciátorom, pokiaf bol poslanec, akonáhle

sa stal riaditefom MsKS Galanta tento ðtatút nepotrebuje ani redakðnú radu

- 5 ðísiel Galantskfch novín je podl'a mña vysoká suma za20tis. EUR. Keby som

bol vedel, Ze kam smeruje vydávanie Galantskfch novín, nikdy by som za to

nehlasoval. MsKS Galanta sa má starat'o kultúru, nie o vydávanie Galantsk¡ich

novín.

- ako mohlo byt v Galantskiich novinách napísané, 2e v mestskfch öastiach sa

dlho niö nedialo, to nie je pravda.

PaedDr. Peter Õernf, PhD.

- keby na budúci rok neboli vofby, tak nikoho nezaujímajú Galantské noviny

Mgr. László Biró

- faktická - na platobnú kartu primátora má kaådy znás svoj názor, hlasujme

o tom

- pán viceprimátor povedal, a teðím sa, 2e takáto veta tu odznela, aby vydávanie

Galantskfch novín bolo v gescii MsZ. Po tomto voláme roky. Toto je v5ak také

prechodné rieðenie, nakoÍko sme nevedeli zabezpeöit vydávanie Galantskiich

novín len sa vydávali Galantské novinky.

Mgr. Miroslav Psota

na komisii kultúry som povedal, 2e vydávanie Galantskfch novín v meste má

tradíciu a bol by som rád, keby sa zachovala. Len nesúhlasím s názorom a s

tvrdením, Ze je to vecou len MsKS Galanta a Vás poslancov do toho niö, tak s

tfm ja sa nemôZem stotoZnit'. Pokiat tam idú peniaze zrozpoötu mesta, tak ako

poslanec chcem minimálne vedief, 2e aky bude formát novín, aké bude

obsahové zameranie atd'. len nech sú stanovené pravidlá.

MUDr. Ervin Chomõa

ku mne sa Galantské noviny nedostali do rúk, asi pre moju zaneprázdnenost

otázka - kto z poslancov mal moZnost tam odprezentovaf svoj názor alebo

nejakf ölánok napísat ?
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lng. Stefan Marczibányi

- Galantské noviny - nevidel som tam príspevok primátora mesta, je tu bezvládie,

sú tu poslanci, vedel niekto, öo sa vydá, vyjadril sa k obsahu niekto

z poslancov?

- pán hlavnf kontrolchcem sa opytat, na öo sme tu my poslanci, nemáme Ziadnu

právomoc?

MVDr. Gábor Pallya

poslanecky zborje ten orgán, kto¡.i schvafuje a upravuje rozpoðet, t.2., Ze ked'

poslanecky zbor má takii názor a väöSinovf pocit, Ze Galantské noviny nie sú

v súlade s ich predstavou, tak na d'alðí rozpoötouf rok alebo v d'al5om rozpoöte

na Galantské noviny vyölení sumu nula. Pokiall nemá toto periodikum MsZ

schválené pravidlá, Statút, tak MsZ nemá na to páku, aby si Ziadalo ölánky ktoré

sa budú vydávaf.

Mgr. László Biró

- na vydávanie Galantskfch novín sme upozorñovali niekofko rokov, spravme
jedny korektné Galantské noviny

Mgr. Peter Kolek

- odznelo tu vefmi vela nejasniich, nepravdivyich a dokonca zavádzajúcich

informácií, ktoré je potrebné dat na pravú mieru. Tieto noviny sme doslova

zdedili uznesením MsZ, ktoré nám schválilo prostriedky a MsKS noviny vydalo

do kaZdej rodiny. Toto periodikum s minul¡imi Galantskfmi novinami nemá

absolútne niö spoloöné, pretoZe tie zanikli a s nimi zanikli v5etky súvisiace

uznesenia o redakönejrade, o ðtatúte. Tieto Galantské noviny majú svojötatút,

majú svoju redakönú radu a spína;ú vðetky zákonné atribúty pre vydávanie

periodika Galantské noviny do kaZdej rodiny. Na komisii kultúry som povedal,

Ze tie noviny budú nekonfliktné, nebudú jatrit emócie, nebude v nich priestor

na konfrontáciu, nebude v nich priestor na osoöovanie a ked'si preöítate, tak

musíte konðtatovat, 2e sa tak stalo. V kontrolnej správe nebolo kon5tatované

niö, öo by sme boli poruðili.

- papier - toto je vec názoru. Nie je to najdrah5í papier na trhu, ale je kvalitnejðí.

Ved' predsa nebudeme na recyklovanom papieri vydávat noviny, ako sú tie

novinky

- zmluvné pokuty z öasti to môZem akceptovaf, ja robím v tej sfére, kde sú takéto

zmluvné pokuty absolútne beZné. Chceme postupovaf tou cestou ako ostatné

príspevkové organizácie, ktoré si na uröité právne úkony niekoho zazmluvnia
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- Redaköná rada - je spomenutá v novinách, je absolútne nestranná a absolútne

nebude mal zámer nikoho absolútne oöierñovaf
- obstarávanie - bolo kon5tatované absolútne v poriadku, åiadny protizákonnf

postup sa tam nestal, kedZe ide v zmysle autorského zákona o takú öinnosf,

ktorú nie je potrebné rieðif verejnlim obstarávaním. To, öo bolo potrebné rieöif

nad rámec sme rie5ili. VysútaZili sme kolportéra, navyðe ani to nevyhral

najlacnejðí, kedZe ako jediná Slovenská po5ta deklarovala roznos Galantskfch

novín do kaZdejjednej schránky.

- d'akujem za upozornenie, ale tá smernica nie je platná na naðom webe to sme

nejak zrejme opomenuli. ldeme podl'a smernice, ktorú vyhotovilo mesto.

- vydavatetská ðinnost - tú máme riadne v öinnosti, pretoZe prelomením veta

primátora mesta nám uznesením bola vydavatelská öinnosf daná do na5ej

öinnosti a preto sme absolútne oprávnení postupovaf, öo nakoniec aj kontrolór

mesta kon5tatuje ,2e nám máte doruöit zriadlovaciu listinu schválenú mestskfm

zastupitelstvom podpísanú primátorom mesta, kde práve tento bod je to,2e
primátor to nepodpísal.

- preöo sa tu nehovorí o nepoukázaníVami schváleného finanöného príspevku

na úðel vydávania novín vo vföke 20.000 EUR pre MsKS Galanta. Primátor

mesta svojvolnfm rozhodnutím nám nechce tieto finanöné prostriedky

poukázaf. Ak nám nebudú poukázané tieto finanöné prostriedky tak budem

musief podaf trestné oznámenie v tomto smere, ak ma neprebehnú niektorí

poslanci. Ja musím postupovaf v zmysle zákona.
- ak nám dáte 2-3tis. EUR naviac na tento mesaöník ja tam zaradim

ötvorstránku, aktuálne kaZdf mesiac budeme informovaf ludí o vðetkiich

zmenách, ktoré chce mesto, ktoré chce ktokolvek
- neviem reagovaf - 2e v mestsk¡ich öastiach sa niö nedialo

- oslovení poslanci do prvého öísla - k zaöiatku Skolského roka predseda

komisie ðkolstva, je za nami kultúrne leto oslovená predsedkyña komisie

kultúry, podujatia, ktoré organizovalo Oböianske zdruZenie na záchranu

kaðtiela bol tam premiér, tak sme oslovili p. Takáða

- boli nejaké pravidlá, ale tie platili pre staré noviny. Tie uznesenia sa tfkali
médiá, ktoré uZ zaniklo. Toto periodikum nevydáva mesto, vydavatelov je

MsKS

- ak je tu nespokojnosf s novinami, staöí jedno uznesenie na zruöenie 20tis.€

pre MsKS na vydávanie Galantsk¡ich novín, ale my sme noviny urobili

najlepðie, ako sme vedeli.

lng. Õtefan Marczibányi

- otázka 20tis.€ na rok 2021 bolo na vydaníe 12 öísiel Galantskiich novín?
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Mgr. Peter Kolek

- nie, na stretnutís predsedom finanðnejkomisie som povedal,2e to bude mo2no

na polovicu t.j. 5 öísiel

lng. Stefan Marczibányi

- ja som nezaznamenal, Ze to bude 5 öísiel, chiibajú tu pravidlá

lng. Peter Kolek

bolo to na rok 2021 nikto nepovedal, 2e aká má byf mesaöná periodicita atd'

Vy ste to schvalovali, Vy ste mali daf pravidlá.

Milan Biðan

- nikdy som nebol proti vydávaniu Galantskfch novín. Poukázal som na chybu

v tabulkách. Upozornil som, 2e vydávanie Galantskfch novín za 20tis. EUR

bolo na rok2021. Pán riaditeÍ zmenil rétoriku, ked'bol poslanec, mal nejaké iné

nároky na vydávanie Galantskfch novín, ako má terazako riaditet MsKS.

Peter Paõka

- v tejto chvíli musím kon5tatovat,2e uZ nie sme uznáöaniaschopní. Vyöerpali

sme program rokovania 24. zasadnutia MsZ, dovolte mi podakovaf v5etkim
za aktívnu úöast a24. zasadnutie MsZ vyhlasujem za skonöené.

MVDr. Gábor Pallya

- pán primátor nesúhlasím s t¡imto Tvojím záverom. Podla rokovacieho poriadku
je inii spôsob ukonöenia zasadnutia MsZ, ak nie je uznáöania schopné. Nie je

vyöerpan¡i celf program zasadnutia. K tomuto bodu by bolo treba prijat

uznesenie a d'alöí bod je Plán práce na druhyi polrok 2021.

Peter Pa5ka

- presunieme to do dalöieho zasadnutia, ktoré bude zanedlho. Óakujem velmi
pekne vöetkfm e5te raz aktívnu úöasf.

q

Peter Paðka
primátor

lng. Juraj Srnka, D

913

prednosta MsU



PhDr. Marta Vajdová

Mgr. János Marsall

Zapísala: Alena Deáková
V Galante, 14.10.2021

Overovatelia:
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